Director, 4/13/37

taining of these confessions to his attention before the
case is csalled,

Very truly yours,

A

R. L. Shivers
Special Agent in Charge.

RLS:C
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United Statrs Department of Justice

936 Raymond Commerce Building
Newark New Jersey

April 15, 1937

Direotor
Federal Bureau of Investigation
Washington, D. Ce.
/‘\
RE: GEORGE TIMINEY;
DR. JOSEPH P. MORAN, with aliases - FUGITIVE,
I. 0. #1232; et al;
EDWARD GECRGE BREMER - VICTIM.
KIDNAPING -~ OBSTRUCTION OF
JUSTICE - HARBCRING OF FUGITIVES -
NATIONAL FIREARMS ACT,

Dear Sirgs

This letter is predicated upon a telephone call
received by Special Agent in Charge W. S. Devereaux, Newark
Field pivision, on April 13, 1937, from Special Agent McIntire,
of the Bureau, with reference to a memorandum and notes of
Agent N. D. Wills, on interview with "Duke“l Randall.

You are advised that on April 14, 1937, Special
Agent G. C. Woltz reviewed the entire file of the Newark Field
Division in connection with this case, and the memorandum sub-
mitted by Special Agent Wills on April 17, 1936, and his notes
concerning the same are all the pertinent information available
in this matter.

Agent Wills®' notes and memorandum are being transmitted,
herewith, to the Bureau, as instructed by Special Agent McIntire,
in telephone conversation with Special Agent in Charge Devereaux
on April 13, 1937.

Very truly yours,

e e i it g

nQOz;;DED / O
W57 7-$76- 13950

INDLXYI

GCH: ML Y. & oEversAvE, 7 @\
Special Agent in Charges ‘- @
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April 17, 1936,

MEMORANDUH FOR SPECIAL AGENT IN CHARGE E. L. RICHMCND ?T

_ RE: BREKID
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- This is to advise that during an interview on this date with
‘“puke® Randall, alias Henry Stern, a subject in the above titled

case, Randall statéd thet his trial had been postponed until

May 24, 1936, Immediately following this statement, Randall stated
"there will be trouble when the time comes and the Agents who were

with him in Florida would pay for the way they treated him." Randall
further stated that he was kept a prisoner in a hotel room for five
days, being handcuffed to a bed and during the nights each wrist was ,
handcuffed to a bed; that his "constitutional rights" had been *
waived; he was not taken before a magistrate immediately after being
arrested, that he was not given benefit of counsel, that he was not
allowed to make bail, and that the statement obtained from him was .

"~ done so by duress as he was man-handled and threatened. Randall

alsc said that at the time he was placed in the Dade County, Florida,
Jail, Agents requested that he (Randall) be placed in solitary confine-
ment which was done. ) - e e e e e

Randall stated further that the statement given to the Agents
had been altered, and he intimated that Agents had altered this
statement, and that a carbon copy of this statement is in the
‘possession of his lawyer and that the carbon copy does not agree
with the original statement. Vhen asked if he knew definitely
that the statement had been altered in any respect, Randall replied
that he has not seen the statement but that his information was obta1ned
from a good source. Randall would not name this sourceo .

o When asked about the threats made to him, Randall informed that -
the room in which he was kept was filled with guns; that a window -

was opened and he was told to jump out; and that he was told to run
_Vso a shot oould be taken at hin. ceal ek 1‘ ; S

L Y s :
y Randall narratod an 1ucidenx which he predicated by saying *he
‘could have been killed.” This incident was that he was hand-cuffed
by each wrist to a bed as was customary each night; that about

four o'clock in the morning an Agent jumped out of the bed and vlth:».k'a'~~f-

a cocked gun in his hand ren toward the window and stumbled over a

bed injuring the Agent’s ankle. Randall asked what was wrong, and the
Agent replied that he was dreaming that Randall was jumping out of

the window. As to the manner in which he might have been killed, Randall
stated that the gun could have gone off and the bullet hit

him.

Randall was reminded that the last time the writer ?ad an inter-
view with him which was only several months ago that he (Randall) had



. Joo ® .. * .~ “u;, B R T

spokez about how well he was treated and that he had praised the Agents
Jor their treatment of him. To this Randall stated that only one or
“two were responsible for the. man-handling and that the others . -

were fine. Randall appearsd to realize that he had made assertions ~
that he did not intend to make to the writer and quickly tried . :
to retract the statements already given. He stated when he left
Florida several of the Agents shook hands with him and told him
good-bye. Furthermore, Randall refuted his statement about being
man-handled by saying that no one struck him or abused him

physically.

Randall informed his trial had been postponed by the government
several times because of insufficient evidence and that his attorney
is to file a motion to dismiss the indictment against him. It is noted
here the name of Rancall's attorney is Bart Riley, Seabold Building,

Miami, Florida.

In conéiuaion‘xandallﬂwouid not‘oi'could not give the name'or
any Agent abusing him, and he spcke in general terms as narrated

above.

- - Very truly yours, - T e

T N. D. WILLS, ..
' : Special Agent. ; -

. .
S

" . - t e
k e x PR
L. e e - o
? : . 4 o . .
o . e s . v
o o ¥ 3 ¥
§ } 4 : !
: ) : » /
/ - - . -
e . - -
N G R S B
T * B BN R




A~ PR J ’ g W o
,. ¥=L o1td uojueal D X 2y ww\w\\.w L

[ .
‘ | neeang I0J seansoyoud g \\, sw‘.\\u,.n\ \\3\\\ Ao, 2 \\

SSINISNE TVIDIAA0

’

wh . . . H
00¢$ ‘ADVISOJ 4O ININAVL JoILSAr 40 LININWLYVYdAIQ ‘SN 1
CIOAV OL 38N BLVAlNG ¥Osd ALTVNAJ w
NOILYDILSIANI 40 NY3dNA 1VH3Q3a4 .
i
r - - PN ——— — e .y A s @i - . ‘e - - . .J-»L!I\I»
\ w ] .
; | r:.:
. .
A '




7-576 April 12, 1937
ML ORANDUM

o)
- Re: BREKID

The following informetion constitutes part of aﬂfinter-
i view with BryenfBolton on January 11, 1935, He advised that
! Doci Barker and S1im\Gray left Chicago on the night of December 25;
\' ‘ that he did not know where they were going, but that they drove a
Ford V8 Sedan.

He advised that he, lonty and Willie\ﬁarrison left
Cnicago, Illinois, in a Ford V8 for Miami, Florida, arriving there
on or about December 22, 1934, where he spent Christmas with his
wife and children at the Dorn lotel, where they are now living,.
He advised he picked up his wife and children at St. Petersburg,
Florida, where they were residing at that time and took them to
Miami, He stated that Fillie Harrison stayed at the El Gomodoro
Hotel, which he believed is managed by Joe Adams, who, according
to Monty, is the gang Florida contact; that he gathered this
information throush conversation with Willie Harrison, who is well
known to Adams. He edvised that when he left Ciicazo, Illinois, with
Willie Harrison he informed Doc Barker of his intention of going to
Florida to visit his family and Doc Barker suggested that he take
Willie Harrison with him in order to watch him, as it is his opinion
that members of the gang do not trust him implicitly as they do
Harrison. He advised that he found no members of the gang while
at Miami, Florida.

He stated that he and Willie Harrison left Miiemi, Florida,
to return to Chicago, Illinois, on January 2, 1935; that the first
day they drove from Miemi up highway #41 to Lake City, Florida,
where they spent the first night; that the distance was considerably
more than 400 miles; that they started the next day about 10:00
o'clock in the morning end drove until approximately 2:00 o'clock
that afternoon on highwey #41 to a point epproximately 30 to 50
miles south of Macon, Georgia, where they stopped at & pccen ranch,
baving more than 4,000 acres of pecen trees; that this pecan ranch
was near Lloyd's Pecan Rench, which is algQ near Macon, Georgia.

=
KECORDED jlg/(p/ qul
TND;xm FEDERAL BUREAY OF INVESTIGATION
PIES DBSTY‘OY?) APR 16 13374.M.
e B 1A B2 196 U. S. DEFARTMLNT OF JUSTICE
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He was unable to give further information as to the exact location
of this pecan rench, but stated it could be easily located by in-
‘quiries asked for near Macon, Georgiae. He advised that while at
this pecan ranch st about 8:00 o*clock P.M. on the second day after
their departure, Slim Gray and Doc Barker drove up to their car;
that he and Willie were surprised to see them, but it is possible
that Willie Harrison had made contacts with Joe Adams of the

El Comodoro Hotel, in hMiami, who had possibly arranged this
meeting without his, Monty's knowledge. He stated that Slim

and Doc advised him that they had left their place of depearture that
morning at 8:00 o'clocke He did not know the exact place of their
aeparture.

Bolton, in his statement, then goes on to advise that the
two cars then returned to Chicago, Illinois, and that he overheard
several conversations between the above mentioned persons indicating
the location of other members of the gang in Florida. He then fur=-
nished information as to the location of the cottage which was then
being occupied by Fred Barker. He also overheard conversations to
the effect that Fred Barker was then using a Buick coupe which was
not "aot" and that the license plates had been obtained in
Tennessee.

He further advised that Willie Harrison told him that
during the late summer of 1934 he was in Hevana, Cuba, where he
saw Kerpis and Dclores; that it was his belief that when members
of the gang were jumped-up et Cleveland, Ohio, by Federel Officers,
they irmediately went to Havana, Cuba, where they were given pro-
tection through contacts of Art and Jimmie, He steted that he does
not know definitely whether or not other members of the gang other
than Willie and Karpis were in Havana, but expect that they were.

With reference to Willie Harrison he stated that Willie
frequently makes trips to Detroit, Michigan, where he sces a man
by the name of Cash, who ia a prominent man, and whom he, Monty,
believes changed a portion of the ransom money; that Willie also
contacts persons in Toledo, Ohio, known to him only as Art and Shimmy.

(K.R.McIntire)
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NEHORANDUM

(2
Re: "BREKID

The following information 1s taken from pazes 16 and 17
of the report of Special Agent K. R. McIntire, dated at Chicago,
Illinois, Jeanuary 25, 1935. 6LK“' i\

¢.. . The following are excerpts taken from the ﬂététga_ment of
Clara Gibson and have reference to the trip whichyBolton, Doc

O Barker, willie{Harrison and SlimY¥ibson made to Florida on or

about Christmas time, 1934, "Afe¥% days before Christmas Russell
esked me one night to prepare Andy's breskfast by 7 A.ll. on the
following morning, that Andy and Harrison were going to teke a
trip. Ee didn't say where Andy was going. Ruth Heidt heard Andy
tell Russell that he, Andy, would be back by January 4, 1935,
Harrison was at my apartment the nizht before this trip and said
he was going with Andy and said he was going to work wherever he
was going.

"ibout three days later Russell said that he and Joe
Morley were going South, and that I should pack enough things to
last him ebout three weeks. When Andy left he said he was going to
see his family over the holidays. Russell returned two or three days
after New Years and said he had scen Andy in Georgia. Russell
brought back some deer rieat and some fish -- seid he had fished one
dey. He also brought some nuts. Russell said he and Joe liorley had
run into Andy and Harrison, coming home, while the later were buying
nuts. Russell said they had had car trouble on the way home; that
they had no money, except a large bill which Morley had, end had
they tried to cash this bill they might have gotten into trouble.”

The statement continues in part as follows: "I have
known William Harrison under the name of Elmer Howe. When he returned
from the South'after New Yeaers Harrison told me he had been offered
a job on a gambling table at twenty-five dollars a daye I asked him
if it was in Georgia, and he said, 'No -- in Cuba.' He said he might
take this jobs Harrison has the appearance of being an overgrown,

joking boye. He nicknamed Joe Morley, 'Gabby', since he said so little.”

KREOORDED /]'6'/(”" '3?5’07)

&

K.R.4 i
( JdcIntire) INDEXED

APR 16 19374.¥.
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LiE.ORANDUL FOR MR, T

Re: Bremer Case

On April 9, 1937, a fingerprint card was
received in] the Identification pivision indicating that
JggpﬂfzgrkﬂLBrennan alias Johg/ﬁurphy was arrested by
the United Steles Tarshal, Tréaton, New Jersey, on
April 8, 1937, under a $10,000 bond for his appearance
at Covirgton, Kentucky, on a vuarrant issued by Post

ffice Inspectors charging him with theft of Government
property.

Pursuant to your instructions, I telephonically
comaunicated with Inspector Connelley who was in New York
City, and he advised that he would proceed to Trenton the
following day and interview Brennan. We have since received
a teletype message from kir. Connelley advising that this
interview was effected.

Respectfully,

T

'__.é-z,‘zzz)rsn g,&?& - 13 (j 53

INDzEX .5 FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

APR 16 1937°F.u.
U. S. DEPARTMENT OF JUSTICE
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PILROONAL AND
CONFIDENTIAL

April 14, 1937 IR HAIL
KRM:LL SPECIAL DELIVFRY

R

- Mr, Clsrence O, Hu.rt, .
Federsl Bureau of Investigationm, o
United States Depsrtment of Justice,
22/, Yederal Building, B
Okla.homa City, Oklahon.

4, . 0
4 1/ L e Rel_BMD
Uy Dear Sirs '
j This will inform you that the'/trial of Joseph H,
Adams and Henry Duke Randell on the charge of having harbored
' Alvin" Iarpia in Miemi, Florida, will come on for trisl at that

! point on June 7, 1937, The Buresu has confidentielly leerned

thet one of the points of the defense will be to tho effect
7 that Speclal Agents were placed in the Hotel El Comodore

for the purpose of observing and apprehending members of the
Kerpis-Barker gengs that members of the sald geng were in the
hotel &t the time such Special Agents were resideat therein;
that such Speciel Agents feiled to observe and failed to
identify members of this gangs that the defense will there-
fore conclude that 8peclel Agents, failing to meke such
e e Observetions and failing further to meke eany identification,
soomee 4t cannot be expected thet the defeadsnts in this matter
. .Tson........ ghould heve been able to identify members of tue Karpi.s-Barkar '
Taviroam . gang who were living at that hotel,

Cores The Bureau has caused a roview of its filea to be made,

- { i ey ... n8 8 result of which it is shown that the first Syc )1 dgents

L un who were at any time ordered to’rogiater into the El"Comodoro

Lo taswert ... Hotel; for; the purpoge of making en investigation in this matter, .

; w v were former Special Ageat H,|C, Douglas and Special Ageat M. Co
FaeDbe Falkn Thesé Agehts registered in Rooms 917 end 1001 of the said
Vo deepb hotel on Xo ? ber 18 1934, st the requeat of former Inspector.

it B Pef Cal'l <ﬁxeii\o§urpose in reuining in the hotel was to

rz..m m;:c ;:a;;;‘:fsmml gGORDED / - 57(6 I395'?L !
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neintein a vigil for Duke Randell and Gregory I. Codomo and for the
purpose of ascertaining whether any members of the Karpis-Barker
geng were in contact with Randell, who then had possession of a .
1934 Ford coupe, Motor No. 18-1037480, You will recell that this
Yord coups was purchased by Alvin Karpis in the name of Cherles
Bronson from the George A. Falke Motor Compeny, 17600 Detroit
Avenue, Clevelend, Ohio, July 19, 1934, You will recsll further
that Alvin Kerpis and Dolores Delaney, using the names of J, -
Wegner end Mrs, Wegner, first appeesred end registered at the

El Comodoro Rotel on September 20, 1934, registering out on
September 21, 1934, On this first occesion of Kerpis'! visit with
Joe Adams, he, Karpis, perked the said Ford coupe in a perking lot
behind the E1 Comodoro Hotel, leaving the registration cerd in the
automobile, He then delivered the keys to the seid car to Joe '
Adans, requesting Joe Adams to keep the car until "either Willie
Herrison or the owner should osll for it.* He advlised Adems that in
the event neither the owner nor Willie Harrison called for ths

car, he oould dispose of it as he saw fit. Subsequent thereto and
on or sbout Noveaber 5, 1934, this car was registered in the Stete
of Florida under the neme of Duke Rendsll, El Comodoro Hotel,
Miani, Florida. ' ‘

Inveastigation hed previously disclosed that this said car
wes sold to Alvin Karpis in Cleveland &s noted ebove, in congsequence
of which stop notices had been placed with the verious motor wvehicle
registration bureaus throughout the United States. As a result of
such a stop notice, the Jecksonville office was notified as to the
registration of this car in Florida under the neme of Duke Randsll,
In consequence of this notification, Inspector 8. P. Cowley, accom-
panied by former Special Agent H, E, Hollls and Special Agents '
Clarence O, Hurt and 0, G. Cempbell, proceeded to Miami, Floride, by
airplane, srriving at that point at 3:110 A. M. on November 18,

1934, At that point, the sald Agents from the Chicago office were
Joined by the following 8pecial Agents from the Birmingham offices
J. H, Haneon, P, C. Dunne, end L, J. &(etcalf, and the following
Speciel Agents from the Nashville offices R. E, Peterson, M. C.
Falkner, and H, C. Douglas, The Agents from the Birminghem and

~ Nashville offices had arrived in Niemi, Florida, at 23145 P, M. oa
November 17, 1934, via airplane, but their investigation was held
in ebeyance until the errivel of Inspector 8. P. Cowley on Novenber
18, 1934, . ST - S

-



Mr. Clarence O. Rurd -3 April 1, 1937
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- As hag been pointed out adbove, Speolal Agents Douglas

and Falkner maintained a surveillance of the lobby of the El -
Comodoro Hotel on November 18 and 19, 19%;. On Kovember 19, 193,
they were requested to rezister out of the hotel, and Special Agents
Hurt and Campbell were instruoted by Inspeotor 8. P, Cowley to
rogister into the hotel. There is no showing in the files as %o
the room or rooms which were oocoupled by Agents Eurt and Campbell

or the exaot time when suoh oooupancy was takon or when a departure
was mdon'omouohroonor rooms.

There is nothing 4n the files to diaolose what investie
gation was performed by sny of the above mentioned Agents, with the
exception of Agents Falkner and Douglas, from the morning of Foveme
ber 18, 193, to 5100 P, N. of that date. The information with.
veforence to their investigation is ocontalned in the report of
Special Agent in Charge J. H. Hanson, dated at Birmingham, Alabama,
lovmbor 23, 193;. There will be no necessity for you to odbtainm
ocopies of this report as the pertinent information contained therein
will be set out in this letter. The report states: "About 5
otolock P. M. on Fovember 18, 193, on an ocoasion when Inspector
Cowley, Speoial Agents Clarence Furt, Roger Mein, and J. H. Ranson
drove by the El Comodore Kotel. the Ford ooupe was seen parked in
front of the Bl Comodoro Hotel."

It is aleo pointed out in this report that later on
during the same evening, a surveillance of this car was maintained
by Agents Douglas and Hanson, who oocupled one ear, and by Messrs.
Cowley, Hollis, Hurt, and Campbell in ancther car, who followed
the above mentioned Ford coupe to the home of J. O, Knight, 2167 -
5th Street, Southeast, Miaml, Florida. It is pointed out that :
this man is the brother of Bob Xnight, the latter deing the
father-in-law of Joe Adams, The report goes on to state that thh
said Ford coupe was later seen during the sams evening parked in
front of the El Comodoro Hotel, where a surveillance was mintainod
by Messrs. Hollis and Eanson until 9:00 P. M., at which time the
surveillanoce was oontinued for the duration of the night by l&ourl.
Campbell and Burt. ‘

Page oight of the sbon mentioned report of Agent Bo.nlon
states: "On November 19, 193;, Special Agents C. Hurt and
C. G. Campbell were instructed by Inspeotor Cowley to oheck into
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the Il Comodoro Lotsl for the ypurpose of maintaining & surveillance on
Randall, at which tire they were pleced in a room on the eleventh
floore Epecial Agent Lurt suscesded in sontaoting ¥re Le Fe Oray,
one of the clerks at the hotel, learning fron tiim that 90 far as he
knowe, Fre Joeo Adans is the operator of the Fl Conodoros furtkher,
that on the date that he, ¥r, Cray, went to work at the El Comodoro,
avout FKoverber 6, 1934, Xr. Ades {ort the eity, at wi:ich tire he
%0ld ¥re Gray that Xeszrs. Pan’all and Codono, who were stopping et
the hotel, were complimentary guests of the hotel, ¥r, Cray saying
thet he urlerstood from the goreral conversation between Lesars,
Adarme, Fsndall and Codoao that an & rescent oconslon when Adars was
in Mewark, X, J., he lad rmade the acquaintance of Rendall and
Codono who hed treated him very ecourteously, and that he had ine
vited them to ocome %o Miami, which they had done, for which resson
thoy apparently were stopping at the hotel as gueste of dams,

¥re Gray aleo §nfommed fpocial Agent Durt that at the present time
Mars was engaced in interviewin: applicants for pesitions at the
Flscayns Kennel Cludb, and that he wrdoratood soze ons hurcred and
rifty peoplo were to te enployed, wll of whom were to be loocal
people, with the exception of Fandall and Codano, who he had underw
stood were to recelive positions and who he balieved were race

track followers." \ ’

The report goos on to furnish the perconal descriptions
of Pandall and Codono, which wore oltained by pecial Agent Lurt ss
a result of his etservance of both Bandall and Codomoe The report
also points out oa pace nine that ¥Yeserse Burt anéd Campbell odbe
served Randall and Codomo from Noverber 16th up until the night of
Eovertor 20th and reported that these two men gezerslly were toe
gothor at all timos; that neither of them bore any resenblance te
Xarpis or known menbers of the Karpig=Narier gang, en! they :
apparectly eontsoted no persons at the hotel, except to have casunl
econversations with persons whom the fpoolsl Agents were uratle teo
1dentify. D ' . . o , :

I¢ 12 now pointed out that some effort ray bde wade during
the course of the fortheoning trial to estadligh the fact that
Agents Turt and Camptell were registered at the El Comodoro liotel
for the purpose of ilentifying and apprehending mendbers of the
Yarpiseiarker gang, to whioh end they exhibited photographs of the
said zang to Kpe Le By Graye Please Ve advised that the Bureau has
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cauped a thorough exeminetion to be mude of the files disclosing all
interviews betweon L, E, Gray and Special Agents, and there is no
where shown therein in any instence that Special Agents exhibited
to Mr, L, X, Gray any photographs of any membars of thc Karopis-
Berker gang, nor did they et any time preceding the night of January
16, 1935, discuss with Nr, Gray sny matters perteining to eny members
of this gsng, other than discusaions with reference to Rsndall and
COdOlO. .

' In view of the tact the.t the Burecu's files feiled to
disclose when Agents Hurt snd Ceampbell registered into end out of
the E1 Comodoro Eotel, the Bureeu hes obtained from the Chicago
Field Division £ll of the rough draft memorsnda which were submitted
by these Agents during their investigations in Niami, Florids, end
vicinity, which included a period of from November 18 to December
5, 1934. Photostatic copies of these mcmorenda have been prepered,
one copy of which is bdeing transmitted herewith for the purpose of
refreshing your memory. I wish to point out to you that one of the
memorenda, dated at Mismi, Floride, Noveaber 21, 1934, advises that
you were then residing at the La 8zlle Hotel, Misni Beach, Florida,
and it would, therefore, eppecr that if you registered into the
El Comodoro Hotel on November 19, 1934, and on November 21, 1934, were
registered in the La Selle Hotel, there was very little opportunity
for you to mske any observations with reference to members of the
Karple-Barker geng, being then resident im the El Comodoro Hotel,

I wigh that you would review your memorenda carefully
and such other personel data as you mey have, such as a diary,
t0 determine what hours you spent in the El1 Comodoro Hotel for the
purpose of maintaining a survelllance thereof., 8pecisl Agent K, R,
McIntire has pointed out to me it is his recollection that your
principel purpose in being in Miemi, Florids, was to meke contacts
with your various former acquaintences who might heve kmowledge of
the presence of the geng at points other than at the El Comodoro
Hotel, for which reeson most of your investigative hours would have
been spent elsewhere them at the El Comodoro Hotel, If this 1is
true, it is my desire thet you incorporate in a meamorsndum for the -
Bureau, {iiformation as to the approximate number of hours which
~ you spent in your surveillence of the El Comodoro Hotel during the
time you were occupying a rooa at that point, presumsbly betweea
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Novesber 19 and 21, 1934.

. For your informetion, it should be stated that Dolores
Deleney, under the nesme of Nrs. E. N. Wagner, registered into Rooa
1005 of the El Comodoro Hotel on November 14, 1934, and registered
out of the said room on November 18, 1934j further, thet Ratheniel
H, Heller, the proprietor of the Parkview Hotel, of Havena, Cuba,
and a close friend of Joseph H, Adsms, registered into Room 1004
on November 14, 1934, and registered out on Hovember 20, 1934, -
At the time of your inquiry, to wit, November 19, 1934, there was
no showing that Nathaniel Heller was in any way connected with
mexbers of the Karpis-Barker gang, The next reglistretion of
interest was that of Fred Barker in the neme of T. C. Blackbura,
who regiatered into Room 904 on Novenber 23, 193/, registering out
on November 25, 1934. Kate Barker, in the neme of Mrs, Ryen, 8t.
Charles, Illinois, registered into Room 905 on November 23, 1934, end
registered out on November 25, 1934, The only other registration
of interest during this period was that of Harry Cempbell and his
woman, Wynona Burdette, who registered as G, P, Summers and wife,
and occupied Room 905 froa November 25, 1934, to December 11, 1934,
The recapitulation of these registr:tions will eneble you to
determine whether any members of the Kerpis-Berker geng were
registered at the said hotel during your occupency of & room at
that point,

Your attention is directed to en undated memorsndum
which is forwarded herewith, which was stamned ®"Received at
Chicago, November 29, 1934,* indicating that your address was then
236 Northeast 28th Street, Miami, Florida, Apartaent 11, end
another memorandum dated at Miami, Florids, November 25, 1934,
gave your address as the La Salle Hotel, Miami Beach, Florida,

' It is my desire that you submit to the Buresu at the
earliest possible doment a complete, thorough, and detslled memo-
randun (five copies), setting out full data with reference to your
residence at the El éonodoro Hotel, advising, 1f possible, the :
rooa occupied and the dates of registration end departure. If,

during the period of November 18 to December 5, 1934, you hed



¥r. Clerence 0, Hurt -7~ April 14, 1937

‘occagion to return to the El Comodoro Hotel, I wish that you would set
out full d=ta with reference to that matter, showing the neture of
the surveillance maintained, the purpose of the surveillence, and the
spproxinate number of hours each dey when such surveillence wes main-
teined, You should mzke every effort to recsll ths points othsr than
the E1 Comodoro Hotel where you end Agent Campbell raesided during the
s=1d period, giving the dates thst you resided at tach other points.

You will, of course, underatand that these deta are being
obteined from you for the purpose of defending the Government's
position egainst any atteck mede by the defense during the course of
the forthcoming trial. With & full appreciztion of the geriocusness
of this metter, I would epprecizte your giving every considerstion to
e deteiled end well ordered statement with reference, pria:urily, as
to your surveillsnce of the E1 Commodoro Botel and, seconderily, as
to your residence st other points in Miemi, Florida, &nd vicinity,
and the nciure of your investigetion at that point,

The Purezu he=s no objection to your oomunicating with
Agent Ccmpbell with reference to this matter, so thet your memories may -
be muturlly refreshed, In eddition thereto, you mey exchenge ameno-

rende on this subject before submitting the seme to the Buresu, so
thet there will be a mutuel coincidence of the events.

Very truly yours,

John Edgar Boovar,"
Director,
(Qﬁf Faltioig a
" Inc}osure No. 1017212 S o S n;.icu.ruc( 02 oo ,
cc - Oklahoma City (Personal and Conffdential)

' {z i J
cc - Cincinnati (Personal and Confid§ntial) : . .
cc - Mr, E. J. Connelley, Cincinnati (Pereonal and Confidéntial)

PR



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT Cincimati’ Ohio FILE NO. 7=43
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY ]
WHICH MADE
Cincinnati‘; Ohio 4-15-37 4-3-37 Je As Cimpermaen - acr
IR S G:-ORGL Tn with aljasesg -~ v e CHARRCTEROF A%t KIINAPING
¥ | DR. JOSEPH P& MORAN, with aliases - mcn'm., " | OBSTRUCTION OF JUSTICE
S -I. 0. #1232, g a1~ Co HARBORING OF FUGITIVES
. ! - m St - NATIONAL FIREARMS ACT
. i ‘ e Records et Ohio State Penitentiary, Columbus, '
.. | SYNopsis oF FACTS: Ohio reflect that ' ’
. Adaso .
' k & S ist of reletives obs ZfacT 4T, .
N VA tained and set out herein. D. W. .¥etsom, <o .. J
{' A OSP #68350 states he has not seen Benson o
1o - )K}roves since 1908, ‘ o I
. LT

 REFERENGE: ©  Report of Special Agent Harry A. sthran. NI
./ Detroit, Michigan, dated 3-26-37; ! =

report of Special Agent E. I, ‘l’ynn, Cleveo ' N

land, Ohio dated 3- ao-av. e ' T

DETAILS: AT C OLUM‘SUS, OHIO

The records in the office of kr, D, J. Bonzo, Chief

Parole and Record Clerk, Ohio State Pen% entiary, reflect that John
Mason alias Peter Wrzesinski alias Pete Aurinski alias Pete Mason

i The "history of the cese®™ related thaet Mason was are L
rested at a rooming house in Lima, Ohio on 5-20-21 at which time = -

the rooming house was raided by police and in the gun fight that o 1
followed, one Raleigh Townsend of Oklahama was killed and one Georze

McGahan/ﬁP @971, escaped. 'me purpose of the raid was for the ' :

1 - e
—

. “:’L“.?xfﬁé‘é‘p"j;és Zé A ‘r . ,sm",';,"c;‘:"m' L DO NOT WRITE IN THESE SPACKS W
S A ‘ s? : 6'7(9 /(/)dAPR 17937
- _ COPIES OF THIS REFORT D-E . .

3- Bureau

2- Detroit ng

2- Chicago

2- Cleveland

1- Fittsburgh (Informatio n)

2~ Cincinnati

_<_—_1’" i i’ w_-.-‘.

RS |



rounding up of suspects of the robbery of a bank at Huntsville,
Indiana which was held up on szme date and a loot of $12,000
obtained. At the time, Mason was arrested, he allegedly drew
@ gun but withheld fire., The other parties apprehended weres
J’osepl},’ﬂillia and George Durfvan,

e e Ly . N oo - - . EEES TR B
i 'me relatives of Mason, whose tme name is .

. Peter ‘-Vrzesinski, are 1isted as followa.

The records also reflect "thét

, P oo ’
: Inasmueh as Wrzesinski was released by expiratiom
of sentence and was no$ sequired to submit any reports after re-
legse from the institutiony, the file failed to coxrtain any ine
formation es to his address after 6-21-24. S Ced

7

Tho ﬁlo Jacket on D. I. Watson al 8
OSP #68350 reflec

. .
w




Watson was also interviewed by agent at the prison

hospital, wiere he hes been confined for the past ysar or more.
He stated that he knew Benson Groves a number of years ago but that
he has not seen him since about 1908, He stated that about that
time Groves hung around the Church Brothers Saloon in Benwood, -
W, Va. and also in the saloons at Bellaire, Ohig, He stated that -
- he did not associate with Groves and knew very little concerming

his activities as he, #atson, spent most of his time in jail end
penitentiaries and therefore did not get to see much of him or get
a chance to learn the names of any of his associates, He alsao

stated that in the o0ld days he used to go to Green's Farm, mentioned

in reports of reference, but has never seen Benson Groves there,
although he knew that he occasionally frqquented the place. He
also stated that George Green i1s not operating this farm any more
end the last he heard of him he was in Toledo, Ohio tending bar.
He stated that he is unable to kive any helpful information that .
might lead to the location of Groves and was of the opinion that
he would not be able to recognize him at the present time as he
has mot seen him since 1908," e

Watson also stated that Mrs, Bessie Conger, sister,
Lexinoton Rd., Alliance, Ohio is his only living relative and that
Benson Groves is unknown t0 her, and he also stated that le has not
corresponded with his sister and that she does not know where he
is at the present time as she and her husbend are having & hard .
time running their farm and does not watt to worry them with his

misfortune and troubleu. . . v ..
Y PENDInq o )
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PHONEs BREKID USA
wasnxucron ON_HARBORING CASES AND PRESS ANNOUNCES TODAY GOVERNMENT EX-8

4=16-37

-

" TELETYPE . )

Cae22PM VG -

Mr. Nathan .____...._ "
Mr. Tolson........... E

ol

Mr. Jooépb Y S
Mr. Lester ... . [.....

i{:;ED CLEVELAND IS CONFERRING WITH DEPARTMENT AT

-

PECTS TO PRESENT TO GRAND JURY AT TOLEDO COMING WEEK FOR POSSIBLE IN-

© CONNELLEY
HOLD

RETURN POSSIBLY TO MORROW AND ADVISE.
JURY COMING WEEK BELIEVE I SHOULD ENDEAVOR TO BE THERE,

DICTFENT NINE SUBJECTS THIS MATTER. CLEVELAND WILL CONSULT FREED UPON

IF THIS MATTER GOES TO GRAND 3Jum

Y

7,57L ..1_5,25'{03 |
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April 16. 1937’

e s

' Special Agent in Chargo,
T Cloveltnd, Chioe

. - Res GEORGE TIMINZY; Dr, Jozeph P,
\ ' ' : G Noran, with alie.eea, FUGITIVE,
1 o I. 0. 1232, et alj Edexrd George
' C S OBremer - Viotinj Kidnapings
: : A oo Obstruction of Justicej Harboring of
Fugitives} National Firearus Act.

Dear Sirs

Reference 1s made to letter addressed to the
Cincinnati Diviefon froa the Bureau of April 3, 1937, setting
forth the results of a review of the file reluting to Csrald
Chapman for poesible information concerning John "Turk®
\Brennan, for the purpose of obtuinlng leads to aid in the
X
locution of Bensonlhrovel.

is {3 to ndvise that Brennzn was recently &rrested
at Coxden, Kew Jersey, and is in oustody of the United Ctates
¥arshal for removal to Lexington, Kentucky, to snswer an -
indictment charging bank robbery in which Post Office funds
were taken., Brennan is being interviewed by Inspector Connelley
for any information in nu possession with referonce to Benson

| Grovn. ‘ A i
’ Vory truly yours,
COEIUNSAToES ook | ‘
MAILED :
_John Edgar Boover,
APR16 1937 Director. -
REdo T i
coc noinnatl r . EDr é !i? 8’,,
aBsapolis o i Z 2
SL P&d%omr‘ﬂ'fl T e JSi rﬁbﬁ 3 FtDERb 0 .: F v ”uA" ON
A“: < 9-‘§§]Ao“.

\S. DEPARIMENT Ot JUST:CE

i

— (/(/\/ ! FILE
PR T E -
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/ \ Special Agent in Charge.
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7

"9 7(7 A

Bifision of Inbestigatios
3. 8. Bepurtment of Justice

404 NEW YORK BUILDING
SAINT PAUL, MINNESOTA

April 17, 1937

. P -
Director
. Federal Bureau of Investigation
Washington, D. Ce
o
BREKID

Dear Sir:

There are being endlosed herewith
three coplies of transcript of the eﬁjh.'!.gr'o‘_gy_ of Messrs.
Lawrence E. Gray, James- trant, and William M.\‘Johnson
as produced during the second Bremer trial.

Very truly yours,
S

E. P. GUINAME,

v

Cc Cincinnati : -
RETORDED Y A
- I X ) X
INDiX (51 4 Ay A
ENCLOSURE ‘ I A
1

SPECTAL DELIVERY AfL 19 371 ~C

\
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UNITED STATKS BISTRICT COURT - -

DISTRICT OF MINNESOTA
THIRD DIVISION

lnited States of America,

Plaintif?f,

vs.

Alvin Karpavicz, alias Alvin
Iarpis; Arthur Barker, alias

Doc BSarker; Volney Davis;

Jarry Campbell, alias George
1|¥infield; William WYeaver,

elias Phoenix Donald; William

J. Harrison; Harry Sawyer, alias
i [flarry Sandlovich; Byron Bolton,
1lias Monty Carter; Elmer Farmer;
Harold Alderton, alias Harold
kllerton, and Cassius }NoDonald,
tlias "Cash" YcDonald,

Defendants.

& & ¥ ® & & & »

LAWRENCE E. GRAY

Called as a witness for and on behalf of the
Covernment, being first duly sworn, testified
as follows:
DIRECT EXALINATION

By ¥r. Sullivan?
Your name is Lawrence E. Gray? A. Yee, sir.
F¥here do you live? A. At the present time in New York City.
Did you formerly reside in Kiami, Florida? . A. Yes, sir.
¥hen did you leave Miami?

of April, 1935.

A. I left Niami on the 16th day

Vhile you ware athﬂidmi.-whax was your oocupation? .- . ..

A, Assistant Manager of the El Commodore Hotel. - - P

T T TR g
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Q Will you state the period covered by such employment?
A. I went to work on the 5th day of November, - - '
Q What year? A. 1934.
Q When did you quit working at that hotel?! A, The 15th of
" April, 1935.

9 State the general nature of your duties while you were working
at the E1 Commodore. A. Mr. Adams employed me as Assistant
Manager, but at that time Mr. Covell wasn't well, and we were
trying to get a night man, during the monthsof November and
December, and we had some difficulty getting a night man, so
I was working at night part of the time during that period.

2 Just state what you did. A. Well, Mr. Adams was connected
with other business at the time in Miami, and I relieved him
of his duties, or a part of his duties in the hotel, and I
took care of the correspondence and I worked behind the desk
as room clerk, and also when emergencies arose, I helped at
the switch board, and information and mail, and in fact, I
covered it quite fully.

2 Now, Mr. Gray, one of your duties was taking care of the
desk and receiving guests at that hotel? A. Oh, yes, and
that was my principal work.

Q Principal duty? © A. Yes.

Q In connection with the bookkeeping did you have anything to
do witl}?thaﬂ _A. Nothing, no, sir. -~ - 7 o

2 Vhen -B guébt: xegiéte;ed were any charges of his acoount

with the hotel entered upon the registration card? ~A. All

-,
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charges wdre entered on the registration ocard. -. = . .

Did you have anything to do with any of the itema which were
entered as charges on the registration card? A. Yes, any
advances, ocash advances or payments over the desk, if I were

on duty at the time, I entered them on the guest's registration

card.
Did you have anything to do with the receiving of the payments
of any guest's account? A. Yes, The room oclerk also

was cashier. N e
How many members were in charge of the offioe at the time you
worked with the El Commodore Hotel? A. I was in charge of
the office, that is, the front desk.
How many other people worked with you at the front desk during
the same hours you were working? A. ¥r, Sandercock, -= I
will say there was two.
T™wo others? A. Two others, yes. .

(Cards marked by the reporter for the pur-

pose of identification as Government's

Zxhibits 96 and 96-A, 96-B and 96-C.)

I show you Government's Fxhibit 96, and will ask you whether
or not you were the man on duty and took the registration
evidenced by that ocard? A. Yes.
Does your initial appe=r upon the card? A. Yes,
And the guest registered in your presence? A. Yes, sir.
Did you make an assignment of the room indicated upon the card
th:;e? ‘“ ,iATZYeu, eir.- . P R T

On the date which ibbearn upon that card? A. No.. This date

v ey e A e R e e
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\‘I/:: - 13-4, This party registered on the morning of the

:  bth, at 8:00, -~ between 3:30 and 3 o'oclook, but, of course,
* he was charged for the room on the night of the 4th, and 1

; dated it ms of the 4th.
¥as there more than one person in that party, or not?

A. There was two.
State as to whether they wsre man and woman, or two men?

-

A. Two men.
Did you sea both of the man at the desk at the time of the

A. I s8aw both men at the time of the

a>

reglistration?
registration, but I could only identify the man that regis-

tered for the two,
Now, that card, ©8, is one of the original records of the

"

El Commodore Hotel? A. Yen, 8ir, it is.

It 418 true and correct? A. Yes, sir, it is correot.

o D>

Are there entries on the reverse side of that card?

a>

A. Yes, sir.

Have you any knowledge as to those entrtea? A. Well, the two

&

charges, -- telephone charges, oneon the 6th and 7th, I made

those entries.

MR, RE}NSCH:
/T™he question 18, have you any knowledgs. Answer that yes or

no.
THE WITNESS: Yes, sir, I have. |
2 D4d you have anything to do with preparing the acoount from
that éihib;t;sat . A I don't quite understand you.
1 Did you oheok the people out evidenced in that registration?

Y

g R ) Cad 4
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A. Yes, sir, I did.:
g‘ gid you use 96, and other cards, to make up the account for
_ the guests? A. Yes, sir, I did.
NR. SULLIVAN: T offer in evidenos at this time
Government's Exhibit 86. I will withdraw it for the moment.

QO

I show you this group of photographs, and ask you if you can
select from that group, a paotograph of a person or persons
who registered in on card number 968? Will you go through
there? A. I cannot select rom this list of photographs
that you hand me the party who was registered under the name
of Howe. I can select the party who cheoked out under the
name of Howe on the 8th,

of whét nmonth? A. Of December.

&

Well, I will show you these Exhibits 96-A, €6-B and 96-C, and

&

ask you if you can tell us what those are. A. Now, you.
want me to tell who was registered as Howe?

¥o, I am asking you what these cards represent in connection
with the record, Government's RExhibit 96?7 A. Yell, I can
ancsyer that question. Cards number 86 and 98-B reprecented
Howe, who I identify as Karpis.  Exhiblt O8-A was a telephone
to the desk from Room 405, asking for an additional roon,

and asking me to register the party in hisg name. : - .

3 Idon't think you understand me. What I want to know is

what these exhibits 96-&; ?tnnd C represent with reference
' , -~ Exhid
to the registration oard,/96? A. It represents the

acoount of the one rsglstered as K.-N. Howe.

-, ‘
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"1 represents the entire aocount? A. During this period of

>

S

h,qnsgration.

1~ gt period of registration did you say? A. From the 8th to

"~ jpe 15th.

f . of what? A. 0f Decembar. . Cor
A. From the 8th day of

. - ! . From the 8th day of Deceaber, 18341
b i December, 1934, until the 15th, 1934, also.
! : It represents then, as I understand you, & continuous account?
g A. One continuous one with the exception of the one exhibit,

: and that is 26-A,

o : Is that any part of that account? A. It 18, —- you see,
v b this party Hove, after he had gone to his room, had called

dorn and said he wanted an addition2l room for that one night,

- fk ’ snd I regletered him. He 8rid to register under his name,

R which I did, nnd I gave him the additionsl room 403, end vho

th=t third psarty was, I don't know.
Th=t #xhibit 96 and 98-A, B and C, represent the entire ac-

>

count of the persons eppearing as registrants on Exhivit €6,

iz that correct? A. That is correct.

i "13 F¥ow, did you check out the person' or persons occupying the

} room =videnced on those account cards? A. Yes, sir, I did.

At ths time that you checked ovt those persons who paid the

ad

: ‘ ﬁ j account owing the hotel?  A. Boltoa. -
; j ! i?man‘ynown to you by the name of Bolton, is that 4t?

E I ]

P A. Bolton, yes. ~ ;- .- . . .ouiiinoan. oo
. 2 Who registored in the hotel on December Bth? A. On December

e e e




B T

e dan .
; e
i
!
A A

v

-

éd

W&&m
”

N\

r

fn

sth?

A. Well, Howe and Bolton. They arrivodg/l

Yes.
their original registration wes on the 4th. Boltoxi 5 4on
also for Howe. - S 3 '

For Howe? A. Yes, and the boy went out to get the bag,

and Howe came in with him to some little distance from the

desk, and at that hour of the morning the lobby was dark with
the exception of a 1ight over the desk, and I couldn't dis-
tinguish the features of the second man, but I haven't answered
the guestion relative to the registration on the Bth.

Ve will get to that, From this group of photographs you have
in your hand, are you able to select the man who registered,

or who was in this hotel, or paid the bill under the nanme of

Bolton? A. Yes.
%11l you do that, pleame? A. Yes,
You hand me Government's Exhibit 38, which is a photograph of

%illiam J. Harrison, is that right? A. That 18 correct.

That 48 the man you say, —- A. I had occasion to see him

several tines, o »
Is this the man that paild the account evidenced by this
registration? A. Yes, sir. o

Yow, from that group of photographs, are you able to select

a man known to you 16 oonnection with this registration as
ﬁowe%g " A..Here. (Indicating.)

You have seleoted 4Govcrnnent'a Exhibit 41, being a photograph
of Alvin Karpis, the man known %o you as Howe? . A. Yes, sir,

-,
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_ L : Whet, 17 anytiing, did oocur with reference to the registration
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mt as the man who registered with Bolton, but as the man

¥ho checked out as Howe with Bolton.

of Howe, as evidenced on this Exhibit €8, on NDecember 8th?
A. They left a call for about 5 o'clock, I think it was; they
celied dorm and left a osll.

YR. FENGCH: Ve objeot to anything that oocurred on
thé part of Howe, Bolton or Harrison, on the ground it is too
remote and after the tarmination of any alleged conspiracy and
not shcwn $o be in the presence of any defendant now on trial.

THT COURT: I will hear it and 1f you vant to make a
potion to sirike, you nay.
¥11) you proceed, plezse? A. They left a cnll, I think it
was about 5 o'olook, =nd they came down about 5:20.

On vhat dete? A. That was the morning of the Bih,

0f December, 18347 ‘ A. December, 17034, The one who hsd
registarad as Bolton, and who had, -~ the one th=t had regis-
tered, rveid the bill for the two, both Howe and Eolten, and
thay went out about 8 o'clock that morning, or I should say
syvound 6 o'cloock on that morning of the 8th, they checked out.
I having worked that night, ~- we ware without = night clerk
during that period, and vhen I came back on duty th=t evening,

I found that the roomg were etill occupied, and )Mr. Sandercock,

I 18&1(3, L oad
Hchr mind ihgt'you told hin. When 4id you next odbserve
these men known to you as Bolton and Howe? A. I notioced
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they were baok there in the house the z=:me night, ths night

~ of the 8th. -

Did you receive the final payment for that registration?

A. Yot the final payment.
You d4d not? A. No.

Was there any new registration in oonneotion with the period
of time from Necenmber 8th on? A. No new registration by
the two known as Bolton and Howe. There were new cards made

out, but no new registretion.

Who made out the new oards, if you Ynow?! A. I think I did.

You &14?
MR.

A. RBeceuse they were uade out at night.

SULLIVAN: I offer in evidence at this time

Jovernnent?'s Ixhibit €8.
RTHSCH:

¥R. Ssme objection, too remote.

% COUFET: T will receive, it.

YR, SULLIVAN: I offer in connection with that ©6

exhibit, 8€-A, B and @, which is a continuaticn of the account.

MR, RENSCH: Same objection.

THE CQURT: The rane ruling.

(Cards marked by the rerorter for the purvose
of identification as Covernment's Exhibits

I show you Government's Fxhibits 97 and 97-B, and ask you

whether or not you hendled the transaction indicated on the
front side of Government's Exhibit 677 A. Yes, sir.
That 1ivtho'registration of a guest? A, Yes, sir,

And that registration was made by you?

.

A. Yes, sir.
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‘s That 1s one of the records of the hotel? A. Yes, sir, that is

Or made by the gusst in your presence, and you took oare of it?

s
? A. I registered the party in.

2| one of the permanent records, the original record. -
i

It 4ie true and correot? Ae Yes, sir,

L

~ Now, the nerme of the pereon registered on the fzce of that
| exnibit, do you identify that? A. Yes, I identify the
party that registered, —— the party that regiestered, —-»

¥R. DRILL: You have answered the question.

Mo do you identify hin as? A. I identified him as Harrison,.

aD

As Harrison? A. Yes.
% This Government's ™xhibit 38, that I have shown you?

&£

A. Yesn,
That registration ocourred at the same time as the Howe regls-

£

tretion, did it? A. Yee, that was the party %4hat registered

for Howe, -- hoth of them.

MR, SULLIVAN: I offer in svidence Covemuient's FExhibitg
“7 and 97-R. |
I'/R. RENSCH: Objected to as tco remote.
YR, SULLIVANW: The date apreurs tc be the sanme.
TiiZ GOURT: They nay be recelved. |
.THR KITHESS:  The card is Deceimbaer 4th and the regis-
tratlion was actually 2130, Decenber bth, 2130 A.M. -
Q"'ﬂmt; wvaz 10347 = A, Yese . -
2 The haué[&f the registrant on this card 4s J. B, Bolton,
Chicago, Illinois?. A. That is ocorrect. . - -

4
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(Cards marked by the reporter for the purpose
of 1dent1fication as Government's Exhibits
98 and 99.) .
I show you Government's Exhibit €8, and ask you if you attended
to thet registration? A. Well, I will, —- it will take Jjust
ez moment's explanttion relative to that card.

THE COURT: Answer whether you attended to that regis-
tration.

TH WITRESS: Well, I asnistad in the registration.
Were you presant at tha time that that guest registered?
A. I was present at tbe tima.
Md you meke the room assignment, or what did you have to do
in connection with that registrztion? A. I filled in the
date, and the numbter and the pafty and initialed the card.
From this groun of photographs, can you pick out the picture
of the person who appe~rs to Le the one registered on =xhibit
c8? A. 711, I can pick outl the party that regisuered
thz party in.
211 right. A; Yes,
You have picked out the picture of Fred Barker, this Covern-
ment's Exhibit 427 . A, Yes. ’
Now, I show you Government's anibit 29, and ask you if you

at*ehﬂed to that regiatrﬁtion? A. The tvo registrations
vere at the same time by the ‘anme ﬁarty and T f1lled in the
date and the number of pe:sons 1n tho party. and initialed
thé oard. -

And the prson making that regiatration, on uoverqment'c Exhibit
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g8, 1s this person Frsd Barker pioctured in 43 of the Govern-

ment? A.That is correct. BT
- MR. SULLIVAN: I offer in evidence Government's Exhibits
98 and 99. | o
- YR. RENSCH: Objected to as too remote.
MR. SULLIVAN: The dat& appears to be December B8th,
1934.
THE COURT: They may be received. What i{s the name?
MR. SULLIVAN: 1In 98, the registrant is under the name
of Mrs. G. E. Ryan, Room 1005, date 12-8, and there is no
year marked there, What year was it?
THXZ WITNZSS: 1934.
In Government's Zxhibit 89, it is T. C. Blackburn, Room 1004,
date, 12-8, —- ' '

(Card marked by the reporter for the purpose
of identification as Government's Exhibit 100.)

¥r. Cray, showing you this_exhibit, Covernment's Exﬁibit 100, I
will ask you whether or not yoﬁ attended to the registration
set up on that card? A, Yes, sir, I did.

And that card is one of the recorﬁs of the Hotel El Comuodore?
A. The original record.

It is true and correct7 A. It is correct.

Now, in connection with the. - strike that, -- does that |
evidence the regiatration of more than one person, that card?
A, Yes,vsir, two, -

In oonnection tith that registration. I will ask you it you

| _can piok out the person- from tha@;group of;photogrqphs

Mol 22
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{ coversd by the registration on that exhibit 1007 A. Yes,

Iy
13

|
“l
i
'(
!
|
I
|
i

|

ot . L

&>

P

&0

In answer to that queestion you have picked out Government's

Ixhibit 37, a picture of Harry Cmmpbell, and Government's

T*hibit 39, a ploture of ¥Winona Burdette, is that right?

4. That 18 right.

MR, SULLIVAN: I offer Government's Txlibit 100,
Gnted January 13, 1835, LR ' '

NR. RENSCH: Objected to msg too remote to the con-
spiracy alleged here., R

¥R. SULLIVAN! I dor't think so,.

THE COURT: Received. ‘
Thie reglstration crrd g for irs, Summere, Room 705, date,
1-13, and what year? A, 1835, | |
™0 persona? A. They registerad abeut 1 o'clock, just be-
treen midnight and 1 e'clock in the moruing. .
On whet date? A. They ragistered actually on the 1ld4th,
but they vwere ciedited for the 17th. .
Then did they depert fron the hotel, —-- can vou %ell from
locking 2t that exhiibit? A.’ﬁmﬁy departed on {he 14th.
At what hour, -- d1d you check them out? A. No, T didn't
chcok the: out. | o
Now, you heve seleoted from thim group of rhotographs certain
picturce and identified those persons with the registration at
the hotel? A, Yes. ~ e
1 aﬁ?going to ask you to0 go throuch that group of pictures
and piok out {hQ pictures of all the persons whom ycu saw in

TR T T T T PR

o

3 QHNORET MLy % v

e




»:-xf,-:*"‘!"!xa-v e ———
! s

—~

Ty g

14

A Dbt 1 A it . et

£

D

el

oD

and around the El Commodore Hotel from November 5, 1934, the
to
time you commenced working, and up/and inoluding Jamiary 14,

1935,

(Witness produces pictures.)

A, Yes.

In answer to that question, then, you have picked out and
handed to me Government's Exhibit 38, being a picture of
W4lliam Harrison? A. Yes, sir.

And Government's Fxhibit 41, being a pioture of Alvin Karpis?

A, Yes, sir.

Government's Exhibit 58, being a picture of Delores Delaney?

A. Yes ' eir.
And Government's Txhibit 43, being a picture of Fred Barker?

i, Yoo, sir.

Governmentt's Txhibit 48, being a ricture of Katherine Barker?
A, Yes, sir,

Governnent's Txhibit 49, being 2 picture of Kate Barker,
Government's Exhibit 29, being a picture of Winone Burdette,
and Government's Fxhibit 37, being 2 pigture of Harry

Camnbell? A. Yes, sir.

Now, with reference to Government's Exhibit 48, which appears
to be a picture of Xate Barker, can ynu state when anproxirmate-
ly you saw her in and around the E1 Comziodore Hotel?

A. Between, I should say betwesn the 8th and the 13th of
‘;? .
Necember.

0f what year? -  A. 1934,

- — i
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{ Now, Mr. Oray, do you see anyone in this oourt room whom you
saw in and around the lobby of the Hotel E1 Comiodore during

- the period of time when you ocommenced to work down until the

© 14th of Jamusry, 1935? A, Yes.
Q W41l you indicate the parsons whom you saw around the hotel?

-2

A, Mr. lcPonnld once,

Yr.Mconnld, the defendant, you indicnte, 48 that correot?

&>

Y

L. One tine, yes.
¢ Then di4 you sae Mr, VcNonald rround the ¥l Conmodore Hotel?

t. I+ was just belfore Christmae, either the day ;revious to

o ]

1R, SILLIVAN: You may inquire.

Christinas.

Q The day btefore Christm=s, do you think? A, I think it was.

0 In the year 10347 . A, Yes,

2 Yecu tal¥ed with l'r, YoDonald? A. No, I didn't tslk with
hinm,

2 Mad you 2ee him visit end ¢alk with any othar persons in the
hntal? A. Yo, air, T didn't, |

7 That vag he doing? A. He asked for ¥r. Adema, as I regall.

2 Vvho aszked you? A. Bo, he didn't nek me, -- the young lady
who was at the daek..

2 In your nresence? A. In ny prasaence,

¢ Mr. Adenms, vho ig meant by him? A. The manacer of the hotel,

€ Jnseph Ademg? Ao Yeu,

Ml o
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CRO88~-EXAMINATION
By Kr. Rensch: - s .

Are you working now? A. Yes.

Fol S

By whom are you employed? A. The Knott Hotel organi-ation
in New York City.

MR. SBULLIVAN: Xnott, is that right?

THE WITNRSS: Yes.- ‘
Showing you GCovernment's Exhibit 45, I will ask you 1f you

)
ever saw that man in the hotel? A. 1 can't recall thet 1
have,

7 You cannot recall thxat you haveR A. No,

2 He 48 not the man who told you his name was Bolton, — he is
not tha person who is referred to as Bolton? A. No, sir.
MR. RENSCH: That 1s all,
MR. SULLIVAN: That is all,
THE COURT: “h=t%t 18 all,

(Witness excused,)
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AMEE GRA

Called a8 & witness for and on behalf of the .
Covernment, being first duly eworn, testified =
- as follows: S L
DIRECT EXANINATION

By ¥r. Sullivani A - R

Your name is James Grant? A. Yes, sir,

Where do you live? A. In Miemi, Florida,

How long have you lived there? A. From the year 1907.

7ill you talk just a little louder. A. From the year 1907.

Was that your first year? A. Yo, siy, my birthday is 1885.

W¥hat has been your usual occupation since you have been able to

work? A. My ueunl occupation haes heen a porter.

Now, during the year, 1%34, commenoing in September, what was
your employment? A. What year was that?

Miring the latter part of the year 1934, A. I was bellboy.
were? A. At the Hotel F1 Comuodore, at Miami, Florida.
%hen did you comuence working st the liotel El Commodore?

A, In the yesr 1824.

¥hat? A. In the yesar 1924,

I am talking about the year 1934, Were you working At the
hotel during that year? A. Yean, sir,

¥are you working at this hotel continuously from the year
10341 A, Yes, eir.

Are you 8t111 in the emnloyment of th=t hotel? A. Yes, sir,
with the éxooption I was off a few months during the year,
dut i was still }nbloyed,»and I worked there during that same

year, -- I would bs off two or three months some ya:rs, but

L,
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I would bs back on the same job durihg that year.
Q@ Do you recsll Rooms 1004 and 1005, as to the ooccupancy of

. those rooms, commencing with about the first of September?

-

A. Yes, sir.

2 Now, did you at any time during the first part of September,
knowx any guest  at the El Commodore Hotel under the name of
Mr. James? A, Yes, sir.

2 Vhat room, ae you recall i1t now, did Mr. James ococupy in the
hotel ¥l Commodore during the first part of September, 19347
A. Room 1005.

Q Now, do you see any man in this court room whom you knew ag
¥r. James, and as the Mr. James occupying room 1005 in the
Aotel E1 Ccmmo?ore, in the first part of September 193417
¥es or no. A. Yes, sir.

711l you indicate the man that you knew as Mr. James at that

oD

time at that hotel? A. Yes, sir, the gentleman right

over there. (Indicating.)

&

The man that stands? A. Yes, sir.

¥R. SULLIVAN: The witnees indicates the defendant
Sawyer.
Q Now, do you reczll your meeting with this man that you knew
as Jemes, the defendant Sawyer in this case, at the hotel in
the first part of September] Can you tell us about that?.
@;'Yes. ] : . Co L -
Md you have any talk or conversation with him! A. Yes,sir.

Q What was that firet talk that you had with him?

P Tve
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A. I discussed sports with him and a 1ittle politiocally.

With reference to his name, what was said about that? .

A. About his name, I asked him 4in taking out his valet

such as laundry and suits and shoes, what was his name, and he
gaid to me that his name wae Nr. James. _

Md you during the time that he was there at this hotel address
him as Mr, Jamens? A. Yes, sir.

Now, do you reocall the man who occupied the Rooml004 in this
hotel at that same time? A. Yes, sir.,

I show you this group of photographs and ask that you select
if you are able to do s0, the photograph of the man who
occuriad the adjoining room to Mr, James. (Witness éxamines
photographs.)

In enswer to my request, you have selected Government's

Txhibit 36, vhich 18 a photograph of William J. Harrison, is

thaet correct? = A. Yes, sir.
%hat name, if any, did you know Harrieon under? A. ¥r,
Harrison.

“all, now, ¥r. Grant, do you know how long lr. James and Mr,
Harrison occupied Roons 1004 and 1005 during Septenber 15347
A, Well, I will say epproximately from one to eleven dayse,
about, -~ I will say abhout one to nine days.

¥ell now, will you stete as to whether or not during the time
‘yhat Mr. James and Mr. Harrison were ocoupying Rooms 1004 and
}1005} aa_tp whether or not those rooms were oonnected, as to

¥

whetﬁer there were doors opening between the two rooms? .

‘-!f{\_\ { 3 4 h{!f‘ \.JQA"\ RN
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A. Yes, sir.

|8 "hat was the fact, the door was open?! A. Between the two

- rooms, yes, sir.

| QR ﬁBv, di4 you have occasion during the period of time that you

“have stated these two men were at your hotel, to be in those
roong, to go up there in response to requests for service by
those men? A. Yes, sir. e - _

¢ Now, during that period of t;mg,_gan you state as to the aver-
sge number of times per day that you oalled‘at Rooms 1004 and
10057 A, I will say frpm one to four times a day. .
¥R, HEISEY: I didn'trhear that.

THE WITNESS8: From one to four times a day.

or both, James or Harrilson, were usually present?

ke ¥r, James. ‘ |

Nid you seethem there at the same }1me on any occasion when
you called 2t those two roonms? _ Af Yes, sgir.

1 You eay that you saw Mr. James more often in the room than you
saw Vr. Harrison? A. Yes, sir.

¥ow, do you recall delivering beer to lr. Janes? A. Yes, sir.

¥hat brings that recollection to your mind? A. Becz=use ha

D

calied for 1t often.

as ' ’
R And/to where it was Xkept? A. Well, in different rooums at

times, 1004 and 1005.

E

}LQ As to whether it was iced, and if iced, where it was kept?

A It would be kept in the bathroom, in the bath tub, in a

3 Yow, in these two rooms, when you called, which one of the men,

\haie B0 ar Bl e e & 2iie g (ngdg
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: ; $ [Q Did you have occasion to ice the beer? A. I di\»" oi-
F : _ - B )
! Q “Now, do you recall any guests at the E1 Commodore Ho, nu

Q

Q

4

5

as G. L. Summers and T. O. Blackburn during the latter,

the year 1934 A, Yes, sir.

I will show you these piotures and ask you if you can seleot
the persons in that group, the photographs, that you knew as
Summers and Blackburn? A. (Witness examines photographs.)
In response to my request you have handed me Government's
Exhibit 43, which is the picture of Fred Barker and what name
did you know Fred Barker under at the hotel? A. Mr. Blackburn.

Mr. Blackburn? A Yes.

You have shown me, or picked out Government's Exhibit 37, a
picture of Harry Campbell. What name did you know Campbell
under at the hotél? A. Mr. Summers.,

Do you recall the approximate date of the visits of Blackburn
and Summers at the hotel during the fall of the year 128347
A. No, sir, I ocouldn't recall the exact date.

well, approximately. A, In the month of October, about the
middle of the monthﬂ

Did you have occasion to render any valet or room service to
either of those gentlemen? =~ A. Yes, sir.

Do you recall at this time what rooms they occupied?

£. 1004 and 1005. . e

Wellzﬁow, Mr, Grant, did Summers and Blackburn arrive at the

hotel after Harrison and Mr. James left the hotel?! A. Yes,sir.

e
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Was she with these men up in one of these two rooms 1004 and

10057 A, Yes, sir. _ |

For how long a period of time did she remain?! A, About three

days.

Three days? A. Yes, sir.

Now, do you recall either.Blackburnvor Summers visiting the

hotel again after this time in October, that you have spoken

about? A. Yes, sir.

What month was that in? A. Aroudd November and December.

The entire month of November? A. I don't recall any time in

November.

For approximately how many days were they gussts there at that

time? A. About three or fou: days.

Do you know whether or not Summers and Blackburn were at that
@ftimg,accompanied by any women? A. Yes, sir.

Can }ou eeléét‘:rom‘that group of photographs the pictures of

Do you recall as to whether or not Summers and Blackburn were
accompanied by any women? A. Yes, sir. = . o

angain show you this group of photographs and ask you if you
can select from that group the women who accompanied Summers

and Blackburn during the time you have referred to.

A. (Witness examines photographs.)

Any other women? A. Not at that particular time.

You have shown me Government's Exhibit 48, a photograph of

a ¥rs. Katherine Barker? A. Yes, 8ir.

the women who accompanied them on that second visit to the

-, .
A -




hotel? {Witness examines photographs.)
YR, RENSCH: That 1s objected to as being too remote.

THT COURT: He may answer.

a

You have handed me Government's Exhibit 38, a pioture of
¥inona Burdette, and you state that she acoompanied Summers
and Blackburn on some ocorsion? A, Yes, sir.

Q How long did she remain at the hotel during the time that

- Blackburn and Summers were there on thut second visit?
A. I oan't renembar.

2 You can't remenber? A, Yo,

Y

R T

- : |2 Do you find any other wonen that aocompanied these men at that
tinme? A. ¥rs. Blrckburn.

Are you able to pick out her picture? (Witness examines

&3

photogranhs.) A. I don't see it here now,

Row, do you r-call any guests in the rooms 404 and 405 during

&)

the month of Necember, 15347 ° A. Yes, sir.

2 Do you recall an incident when the radio was ordered up &n one
of those roome? A, Yes, sir.

2 To you know who occupied thore rooms 404 and 405 at that time?
A. Yo, sir, I don't know the name of anyone ocoupying then.

Q@ Well, I show you this group of photographs egein, and sk you
1f you can seleot from that group the picture or pictures of

] any person or persons who ococupied those two rooms?

.

s } (Witness exanines photographs.)

; 2 You have shown ms the picture of Delores Delaney, in Covern-
1 1| ment's Exnivit gs. ‘A Yes, mir.

P .
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Did you take onre of the placing of the radio up in the room,

or not?

Was this girl, Delores Delaney, in the room at the time you

were installing the radiol A. Yes, air, there was two in
the room. -

Two in the room? A. Yes, sir.

Two girle? A. A lady and a gentleman.

A lady and a gentleman and this girl? A. ¥o, sir, just two.

By ur. Rensch:

¥r. Grant, when did you first know that you were going to be a
witness in this case? = A.%hen I was subpoenaed by one of the
Government agents.

That was about when? A. That was on the 2th.

The 9th of January? A. Yes, Bir.

Until that time youAdidn't know whether you were going to be
brought here to testify? A. Yo, sir.

You had never had anyone talk to you sbout that matter hefore
that tinme? A. 1 was only shown the plioctures before,

When were you shown some pictures? A. That was in the month
of January, as far as I can recall.

0f this year? A.Last year.

January of last year? A. Yes. :

_At the tine_thene piotures were shown to you wers you :told

you were going to be oalled as a witness in this case?

A. YQB’ lil‘. N n P - e v -

YR.SULLIVAN: You may inquire. .
OROSS-EXAMINATION

‘.
1

51 .
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A. I can't recall that. » L _
Just how do you fix the time that you claim Mr. Sawyer was at
the hotel as being early in the month of September, —- how do
you fix that partioular time? = A. I would say it would be
elong about 3 o'olock or 3:30 in the afternoon.
I don't mean the time of the day. I mean how do you remember
that 4t wae the first part of September that you saw Mr,
Sawyer in that hotel? A. Well, I remember there wasn't
many guests in the hotel at that time of the year, ﬁnd anyone
in the hotel that looked to me or appeared to me as a tourist,
I easily noticed. |
Because there were only a few guests in the hotel and because
he appeared to you to be a tourist, you fixed the time as
being the first part of September, is that right?
A. T dldn't understand that. ]
IR, RENSCH: +ill you read the question, please?
(Last question repeated hy the reporter.)
A. That was one reason. ] :
A1l right. “hat other reasons were there of fixing the date?
I want to know how you remember the time. Did someone tell
you the time he was there? A. No one told me the time.
No one has told you what time he was there? A. No.
Let me‘aék you, is around the first part of September the
only time of the year when there are only a few guests in that

hotel? - . A. In other months there are a few guests in the

hotel. . . ...
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"that hotel the first part of September, didn't you tell him

As 2 matter of fact, the summer season and early fall season
is, I take it, a quiet scason in thet hotel?  A. Most of -
the time is the quiet time in the summer and fall.

80 the quiet season 1s not limited to about September 1lst? .-
A. Well, I wouldn't say altogether, no, sir.

Would you say it is possible Mr. Sawyer was in that hotel on
July 1lst, instead of September 1lst? A. No, sir, I don't
remenber his being in the hotel in the month of July, because
I was made hea’ . bellman at that time and it hadn't been over
a month.

When were you made head bellman?t.. A. In the month of August,
You were head beliman at the *ime you claim ¥r. Sawyer was
there? A. Yes.

How are you able to recall you had been head bellman for
about a month at the time he was there? A, Vell, in this
particular way: 1 know my daughter was going to school in
that month, sand that is how I recall it so clearly.

vhat month does school start down there in lKiami?

A. School started, -~ this month she was going away in the
month of September, in the early part of September.

Isn't it a fact, Mr. Grant, that you told this man who showed

you thece pictures in January, that Mr, Sawyer had been in

thuf? ~ A, I don't know anyone by the name of Sawyer.

Did you tell him Mr. James had been in the hotel?

.

A. Tn the month of Septembaer? -

o —— -
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Did you tell him that?  A. ¥o, sir. -

Did you tell the man who asked you 4in January, or who showed
you the pictures in Jamusry, that Sawyer had been in that
hotel, or that Nr. Janes hed been in that hotel in the previous
Jeptember? = A, ¥r, James was in the hotel in September.

™Ma you tell the man that? A. Yes, sir, in September,

So you had some considerable talk with this man, §g thet right?
A. What man? '

The man who showed you the pictures? A, No, sir.

™MA4 you have any other talk with him except to tell him thet
Ur. James had been there in September? A. No, msir.

You did, didn't you? A. Yas, sir.

How long did you talk with this man? A. This gentleman that
acrked me about the man?

About the pictures. - A. The gentleman just talked to me.
How long did you talk to him in January? A. I didn't talk with

hir in Janu=ry.
*hen did you telk with him? °~ A, ¥With the gentlewan who showed

m2 the pictures?

Yes. A. I juzt tall:d with him a few minutes about.

You have iold us that you saw these pictures first in January
of last yenr, is that right?! - A. Yes, sir.

Scmeone showed you those pictures, did they? A. Yes, sir.
Who was the man that showsd you those piotures? A, The agent,--
the Gb;;rnmcﬁt'dgeng showed ne the pictures. v
Do you know his name? ' A. Wo, sir, I don't know him.
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.than onoo, or not, 1: that oorraot? A.

Q By agent, you mean an agent of the Federal Bureau o: Invas—

tigation? A. Yes.
there T S Do
¥as/more than one agent? A. There were two.

Are there either of thnm 1n the room at this time. -- 18 there
any question about these men, whether you sce them or whether
you don't see them? A. I don't see any now.
Have you seen them in the courf room whiie you have been seated
in here during the course of this trial, - havo you seen them

in this room? A. In the roonT ‘

Yes, I mean'before‘now. -~ have you seen theﬁ coming in and
out of the court room? A. Yee; sif.

How, how long did you talk with these two men?

A. I can't recall how long I talked. ’

You cannot recrll how loné you talked with them? A. Yo.

Was it & matter of ’1fteen minutes, or would you say nearly an

hcur, or wag it a half a day or a day? A. I can't recell how

long.

Did you talk to them more than once? g. No, sir.
Just the one time? A. Yes, s8ir.

This one time in Janunry is the only tise that you talked with
tnnse two men, is that right, -- do you remenber vhelther or

not that is the only tine? Do you understand the question?

A.‘Yﬂs. sir. o o .
What is your nnswar? o A. )¢ don't remember. -
You don't remember vhether you talked wlth these men more

Yes.

.




39

-~

Q2 Have you talked with any person of the Bureau of Investigation

""""I",.....
1

4in St. Paul since you have come here about the matter of your F

r | S

testimony here? A. Just once. - - 3

B Q Did you talk to these same two men? A. I didn't say I

talked to the same two men.

 ag Lol T

You talked with somenne? A. Yes, sir.
On this firast occasion, or just only that you recall when you
talked with these special egents, did you tell them all that

you have told here in the court room today about these other

peonle that wers in this hotel, and out of the hotel and
about the serving of beer and about the valet service, di14 you

tell them all of that? A, T did.

e Ay e Ay e Sbm A O Py o g ey

2 You don't know how long it took you %o go over that ground?

~ 4

A. No, sir.

R i L i T

7 Did they tell you anything about what had heppened there? F
A. No, eir. k 5
. 2 They did not? A. To, sir. ‘ £
: 3T Md you tell 211 this with their asking you questions, or just E Eé
5@ go ahead and tell it without your belng guestioned? ? ég
A. They esked ne,. f E?

Q “hey asked ycu queations, is that right, -- did these agents

ask you questinns? A. No, sir,
mg they ask you any questions at all? A. Yes, sir, i
Gh;re d4d fbﬁ talk with them?  A. Right here.
Yharet 'L.'kight'here. . ;

3

O O N O

In January?! = - A. No, sir.” °
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Yhere did you talk with them in January of 193567

A. I don't understand that, . "

YR. RENSCH: Will you read the question, please.
(Last question repeeted by the reporter.)

Do you understand that? A. Yes, 8ir,

Just anewer 1it, pletase.

THE COURT: Was it Niami, Florida, or tell where it

was,
THE WITNVSS: Miami.
Was 1t in MKiami? A. Yes.
Yhereabouts in Miami? A. At the hotel.
At the El1 Commodore Hotel? A. Yes, sir.

Thereabouts in the hotel?  Did they talk with you at more
than one place in the hotel? A. Just one pleace.

At what place was 1t1? A. I an trying to, --

If you can't remenber, Just say so and we will go on. Vell,
do you remember where yoﬁ talked with them? A. In the hLotel.
No you mean upstairs or down?

Do you mean whether it was upstalrs or downstairas?

A. Mownstairas. o ‘

Are you sure about that now? ‘A. 50 far as I can reozll,

Was 1% in the lobby or where was it dovnstairs? A, At the

desk. . S - .
Were you behind the desk and they in front of the desk?
A. Alorigside ofthe desk. -. ... .. . _

Were you both on the same side of the desk? A. Yes, sir. 1

-,
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didn't understand that. = = ° S e

VWere you both on the same gide of the desk, you and the two

reents? A, Yo, s8ir, I was on the side.
There were they? A. They were standing on the side.
The same side!  A. They were on the side.

Is 1t your answer theay were on the same side? A. No, 8ir, 1
wouldn't say on the same side.

Were they on the other side? A. They were standing at the
desk, and I was close to 1%.-

You were standing at the desk, 18 that right? A. I was
standing at the desk. ’

md you stand there all the time that you talked about this
metter? A. At that time I did.

They never talked to you at any other time, did they?

A. T can't rec=z1l any other time.

Did they stend at the desk with you all the time when they
talked with you? A. Just at that particular time, I
remember,

So the only talk that you had with these agents at nny tinme
was 2% this desk At the hotel, is that correct?

A. Yes, eir, that is all I know. '

Md theee agents have any memorandum or paper they were making
notes on at that time, do you remember that, ~- are you having
soms trouble with your memory? - A. No, sir. |

Is there anything wrong with your memory? A. Not that I know

R T S L ST ) , .

of. -
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ﬁ You feel quite sure of that? Al Yes.”

Q ™A they have a paper they were making notes on when they
~ talked with you, or not? A. I don't remember.

X

Any of these things that you don't remember, just tell me,

“that is all you have to do. mring that talk d4id either the

agente or yoursself go and sit down at any writing desk, do
you remenber? ~ A. Ko, -

Is it your answer thet you don't rewmember? A. I don't.

What time of the day was it when the agents talked with yoﬁ.
do you remember the time of the day? A. It was in the
afternoon. '

¥ere you on duty at the time] A. Yes, sir.-

Yéu were working at the time? A. Yes, sir.

Wag anvone slse present besides yourself and thece two apents
while they talked with you? A. Yo, sir.

Since the first‘part of September, when you say that you saw
this wmen who is seated behind me, in tﬁat hotel, have you seen
him egain except in this court room? A. Yot since the
month of September.

So between the month of Sapﬁember, 1634, and:the matter of a
day or two, or three ago, when you saw Mr. Sawyer in the
court room, you haven't seen him? A, Since September?
1934, A No, gir, 1 haven't seen hinm since oeptember,
1q34. until the present time. ‘ '
You ars not -ure he {8 the man that you knew 1n your hotel as

Mr. James, are you? . A. Y»a, sir, I am quite sure.

’ .
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You are Quite sure it was in the first part of September, is
that right?  A. The early part of September.

MR. RENSCH: That is all, _

REDIRECT EXAMINATION
By ¥r. Sullivan: _ Ce |

MR. SULLIVAN: Just a few questions, your Honor., I
have a number of bell%oy oall sheets, your Honor, and I would
like to put them in evidence., I do not like to have them
marked separately. I can put them in an envelope, if that
is agreeable to the Court and have them identified that way.

THE COURT: 1Identified by this witness?

MR. SULLIVAN: The bellboy oall sheets, as I under-
stand, the bellboys maintained a sheet and put down the
entries themselves..

(Envelope containing bellboy call sheets

marked by the reporter for the purpose
of identification as Government's Exhibit 101.)

Examined by
Mr. Sullivan:

Now, in this El Commodore Hotel, in the month of September,
the call sheets, -- a bellboy call sheet was kept, is that
right? A. Yes, sir.

Now, assuming that the bellboy gets a call from one of the
rooms t0 render scme service, does the bellboy do anything in
‘ connection with marking any writing'on this bellboy call sheet?
A Yes, mir.

Iha% doe; h; dd?ii’ 1;‘H6.wr1tes down the time he is leaving

and what room he is booked from.
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Q Does the bellboy actually write it himself? A. The bellboy,--
X Q Doas the bellboy that goes to the room, does he make the
vriting on the bellboy call sheet or not? A. That depends if
there 18 many boys around.

I am going to show you this 1list af call sheets. and the first

O

sheet 1g dated September 1st, 1934, and ask you 4f you will
go through that sheet and indicate, as you come to it, any
entry made by yourself, —- any writing put on there by your-
self. A. Yes, sir. - '

X Now, what is the date? A, That is the ninth month and the
first day, 1934,

‘R, RONSCH: I move that the answer be strioken out
for the purpose of an'objectlon. I object to the witness
testifying to the contents of any written instrument that is
not in evidence. .

THE GOURT: Objection sustained.

2 Now, did you have anything to do with the preparation of that
call sheet? A. Yes, sir.

That did you do in respect thereto? A. I da%ed dovn the

&I

tim= I was asgigned to that special room.

R You fated down the time that you visited in that roon?

_ A. Yes, sir.
i R That entry is in your own handwriting?  A. Yes, sir, that

48 my handwriting.
*"  THE COURT: And the date also?

1

# And the date is in your handwriting and the .héur and so forth?

. #
¢ ]
. | z*
Pt
i,g;i; T _
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A. Yes, mir, that is my writing. -
MR, SULLIVAN: At this time I offer in evidence just

8o much of that exhibit 101 as is actually recorded by the

witness himaself.
THZ COURT: 1 suppose you will have to first identify

when it was recorded.

MR. STULLIVAN: % was going along the other way before,—-

THE COURT: Can he identify the sheets?

MR, SULLIVAN: Ther< i8 a number of then.

THE OCOURT: Has he a notation on the sheet that he put
oh 4t himsel??

HR: RENSCH: If I may look at them we might be able
to s=ave ‘gome time. These calls 1isted do not indicate the
occurant of the room at the time the calls are made?

THE WITNESS: The list indicates whatever you are
assigned to thet room, they put down the correct tinme.

MR. RENSCH: The corredt'fime, and the room number?

THE WITNESGS: Yes, |

I'R. RENSCH: But not the name of the occupaﬁt?

THE WITNZRS: No. | |

MR. RENSCH: I suppose you were making calls to rooms
1004 and 1005 before September 1st, and aftnr Snotember 1st,
or before Ur. James and Mr. Harrison wer= there?

THE WITNV3S. did make a call to 1004 and 1005

*

before and after. _
‘MR, RENSOH: Is there anything on this call sheet
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B that would indicate any call made here was made upon Mr. James

- - and Mr. Harrison?
LT . THE WITNESS: Yes, sir.
- : MR. RENSCH: Will you point out what there is in

there that would so indioateT

é THE WITNESS: That is not my.handwriting there; that
!
; is not my handwriting thers. {(Indicating.)

i MR. RENSCH: I am asking you t6 point out enything

: to me, anything on these sheets that will indicate to you
: that the particular call was made either upon Mr. James or
f Mr. Sawyer.

MR. HEISEY: MNr. Harrison.

¥R, RENSCH: Or ¥r. Harrison, that is correct.

THE WITNXSS: That is one therae.

Examined by
¥r. Rensch:

%hat is there about that that indicates that that csll, -- -

&

strike th=zt out, -~ is there anytuing to indicate whether
this c211 was for lUr. Harrison or for Mr. Janes? A. At that

! time, --

Answar yes or nc. A. There is nothing on those shests.

So the fact of the matter is that this does not dispute, or

T in any way indicate on the face of it that that service was
A..It was

rendered to either U¥r. Harrison or Y¥r. Janmes?

Ce e e
" sune e b
*

"rengered to room 1004, —-
You anewe;‘my question, - is thetc'anythihg on that sheet

iha% indioéxea to vhoh th&t»bartioulér service i&s rendéred,--

'wlviiii —r . —y
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THE COURT:
¥R. RZNSSH: No.
THE COURT: Why asek him that.i
R, REKSCH: Because if thers is not, I want to
eliminate 1t.. . : N
* - THE QOURT: Why take & lot of time to show it?

does it appear upon that sheet of paper?! A, I don't under-
stand 1t. : .
Does &nything appear upon that sheet of paper to indicate to

you the person to whom that service was rendered at the time

indicated? A. It says, --

Answer that yes or no.
MR. BULLIVAN:
an opportunity to answer 1it.

If you don't understand me, you tell me vou don't understand
A. I don't understand

I suomit the witneas should be given

me, and I will reframe the question.

what yousay. . _
I want to be perfectly fair with yocu.

there anything about thisg entry that you have indicated, thest

My question is, 1is

shows to what person that particular service was rendered at

the time indicated. Answer yes or no. A. 1004, --

Answer that yes or no, please,
YR. SULLIVAN: I ask that counsel be instructed to

permit the witness to expiain his answer.
There probably isn't anything.

"
3

. ‘MR; RENSCH: . Only he says there is.
Q 1If there i nothing thers, will you pass on to another entry

hed
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" when he visited James or Harrison.

in there that indicates to whom the service whioch is placed on

that paper was rendered, not the room, but the person, and 4if

" there is anything on that to indicate it, say so, and we will

shorten this. A, 1004 on this one sheet right here,
this 1is my writing here.

¥hat ie there about that that indicates to what person the
gervice was rendered, -- what is there ahout that shest upon
that paper that shows that? A. It shows service to 1004
at 13:04. -

. THE COURT: The Government doesn't contend therc are
aqy nosations or marks that indicate the service was rendered
to either Mr. James or Mr. Harrison. and if the Government
doesn't Bo contend, vhy g0 into 1t?

YR. RENSCH: 1If the Government will admit it, they
do not contend it, --

¥R. SULLIVAN: I will admit on tﬁe récord because
theré is nothing to indicate the nature of the service or thle
person to whom the service was furnished, but it does refresh
the witness' recollection as to that period of time. |

THT GOURT: That is what I assume vas the purpose of
the offer. It is simply he had during that pertod of tine
visited rooms 1004 and 1005.

 MR. RENSCH: The witness has already testified he

visited the room previoﬁs periéds and i;tei.pefiods; I am

s

triing'fo‘hriﬁg out thie could not have been during the time.

* B N
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'5thét71 vieited thie room from Septecber lat to the 13th?

THE COURT: That is a matter of argument. -

MR. RENSCH: In view of that admission, I object to
the introduotion of that exhibit on the ground that it has no
probative valus and nmerely tends to encumber the recoxd.

MR. SULLIVAN: 1 was going to have the witness isolate
the visits he has made, and then make the offer. Ye can 4o

that during the recess.
(Recess.)

Examined by
¥r. Sullivant

nuring the recess you madg 8 cheock mark on oértain entries of
this Governmsni's Exhibit 1017 A, Yes.

And those lines that you bhecked yith 2n X mark do they indicate
gervice that you rendeied to rooms either 1004 or 10057

A. Yes, sir. ‘

Aire those lines or entrieé wherg you placed a check mvrk, are
thoses linees in your ownlhandwriting, tha figures_and the words
thxt sppesar thereon? A. Yes, air.

Vere they mrde at the'time that you did the things s2t out in
the eihibit? A. At the time I served them, I put‘it down
on the r=acord.

From September lat. 1¢34, up to and including Septemher 12th,
do you recall how many entries you made on this Exihibit 101,

do you r2call 4he number?!  A. I recall the number of times

Yes. " A. About 10 or 11 timee.
MR, SULLIVAN: At this time I offer in evidence just

-
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so much of this Government's Exhibit 101 as is check marked by
the witness. | . .
— THE COURT: Now that he has stated he visited it 10
or 11 times, what probative value is there to it?

YR. SULLIVAN: It has none except to corroborate

this witness' testimony on the stand. _
MR. RENSCH: It has no probative value, and I make the

objection. o

‘ THE COURT: I will sustain the ofhjection. He states
he was there 10 or 11 times. If anybody wants to dispute it,
you may offer it, but I do nnt see that that record, in the
1ight of his testimony, will be of any particular value to fhe

jury, and I think, as counsel says, it has a tendency to

encumber the record.
YR. SULLIVAN: The reason I made the offer was be-
cause of the line of questioning on the part of ¥r. Rensch.

IR. RERSCHE That was for the purpose of laving a
foundz2tion for that very objection.

Examined by

Er. Sulliven:
of

Now, did you room either/the men Harrison or James?

A. Yes, sir, I roomed them.

Do you know what date you roomed those two men?  A. On the

first.
‘o2 éepteﬁbbrf " A. Yes, sir.
1034 " A. 1934,

Do you know how many bags you took up to the room? = A. In all

-
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I took about three dbags.
MR. SULLIVAN: I think that is all.

CROSS~-EXAKINATION

By Mr. Rensoh:
%¥hen you say you roomed them on September lst, are you relying

upon the entry that appears in that Exhibit 101, that Mr.
Sullivan himself attempted to give you that date?

A. That is the date I roomed them on.

Just answer my question, &f you pleace, A. Yes, sir, that is

my handwriting down there, and I remenmber that.

You are depending upon that memorandum that appears there to

fix the date, September 1lst, is that right?  A. Not to fix

the date, but that is the date of my handwriting I roomed them.

Perhaps you don't understand my question. I am asking you

vhether or not you are depending upon that memorandum to give
you the date upon which you roomed these men. A. At the

present time I remember the date by the records.

You remeuber from that record? = A. Yes.
“ithout that record have you any independent recollection of
your own or any memory of your own to fix that date?

A. Well, I couldn't say exactly or remember, but mostly by

the record on the papers.

~ All that that record on the paper shows to you is that you

roomed somebody on September lst, is that right? A, I

.~ e

roomed Mr. James in 1005, - B
Will you show me on the record where it so indicates, please?
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MR. HEISEY: I object to that as having been gone

over. ¢

MR. RENSCH: I don't know whether it does or not. He
says 1t does. ' S S

THE COURT: It doesn't, Why take the time to ask
him that.

MR. RENSCH: Is it conceded it does not appear on
the memorandum, the person whom he roomed?

¥R. SULLIVAN: { will concede the memorandum shows
he took threenbags up to room 1004 on September lét; 1834,

| THE COURT: If you wvant to prezs it, go ahead.

)R. RENSCH: I think the date is important, your Honor

THE COURT: All right. |
It is from this memorandum that you fix that date, that you
took X¥r. James and Mr. Harrison to room 1005, 1s that right?
A, T remember, —-

You remember 1t without this memorandugp, is that.right?
A. I couldn't say I remember the special date, but by the
record I recall myself rooéinp them on that date.

MR. REWQPH‘ In view of that statement, I wove that
the testimony of the witness that he roomed Yr. James and lr.
Harrison on Sep@ember lst, in rooml005, be stricken out as
based upon the'memorandum, whioh does not indicate, and which
does not show that to be the faot?

THE COURT' b think I will reverse my ruling on the
oxhiblt. '

‘ 5

VETITNOY




} MR. SULLIVAN: I will reoffer the exhibit. -
N THE OCOURT: I will receive 101 in evidence, if some
- i|  point is made of it. -
% - MR. RENSCH: Mlay we have an exception?

THE COURT: 101, with reference to the notation made

‘; f by this witness may be received in evidences.

(5]

MR. SULLIVAN: Any further questions?

Examined by
¥r. Rensoh:

§ Mr. Grant, who did you room in 1005 on August lst, 1934?

| A. T don't remember.

: S Do you remember any}pereon that you roomed in the room in the

{ entire month of August, 19347 A. Yo, sir, I don't rémember
anyhody.

@ Do you remember any pereson that you roomed in 1005 other than
those two whom you have testified, in the month of September,

‘ 16347 A. Yo, I don't recall any special person.

? Q2 Do you remember anyone thét you roomed there in the.month of
July, 19347 A. Yo, sir.

Q The only persons that you re..ember putting in this room ﬁufing
the year 1034, is Mr. James and Mr. Harrison, is that right?

h . A. In the month of September?

; Q I am talking about the whole year of 1234, they are the only

two persons you now remember being put in that room?

" A. The only two persons I have reason for rembmbering.

R I am not talking about the reason. I am talking about whether

you do remember any others? . A. No, sir.
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Q You do remember very definitely, however, about Mr. James and

Mr. Harrieon in those two rooms?
A. Yes, sir.

Q And at the time that you have stated?
MR. RENSCH: That is all.

MR. SULLIVAN: That is all,
(7itness exoused.) °
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WILLIAM ¥. JOHNSON

Called as a witness for and on behalf of the -
Government, being first duly sworn, tecstified
‘ \ as follows:

DIRECT EXAMINATION

By Mr. Sullivan:

Your name is William Johnson?® A. Yes, sir.

¥here do you live? A. Miami, Florida.
A. Miami, Florida,

A. Bellman at the

Talk out a little louder.
What is your present ococupation?
El Commodore Hotel,

THE COURT: Just get rid of that chewing gum.

Md you work for the El Commodore Hctel during the fall of the

year 1934? ‘A. Yes, Bir.

¥Vhen d4id you commenceé working for that hotel at that time?
A, The exact date I wouldn't know, but it was in October.

¥R. HEISEY: What wae that?

THE WITNESS: October.
How long did you continue to work for the El1l Comwmodore Hotel

at that tinme? A. I oontinued there for, I would say, eight

weeks anyway, -- I couldn't remember definitely.

A. As

Vhat were your duties at the El. Commodore Hotel?

bellman, serving guests and rooming them, and giving them room

saervice.
Do you recall any guests stopping at the El Commodore during
the'peripd of time you worked there unde? the name of Blackbur?

DI S

o 2L

A, Yes, sir, I-do.=
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Q YXNow, these people you knew as Blackburn at the hotel, were they
man and woman? A. Man, -—— mother and son is the way I knew,

5 , Tﬁe mother and the gon? A. Yes, sir.

W

From this group of photographs will you pick out, if you are
able to do so, the photographs of those persons that you s3w

i at the hotel and whom you knew ag Blackburn, the mother and

B

her son. (Handing exhibits to the witness.) W11 you hand
them to me. 1In answer to that question or request, you have

handed me the picture, ~ Government's Exhibit 43, of Fred

Barker, and Government's Exhibit 48, Kate Barker, and you knew :
these two persons while they were stopping at the hotel under
the name of Mr., Blackburn and ¥rs., Blackburn? A. Yes, sir.

; Q Do you remember of the Blackburns having any guests at the i
h hotel while they were stopping there?: A. Not as I can re-
call, I don't. | i
Q Did you lately go to work for the Blackburns? A. Yes, sir. %

The Blackburns, 2s I understand it, moved away from the

O

hotel? A. Yes, eir..

Q Do you recall the approximate date when they moved from the
hotel? A. The date I couldn't recall; it was in the .
period of time when I told you I worked for eix weeks.

Q %ell, with reference to the month, are you able to say as to

the month when these people left the hotel? A. I will say

E # around the 13th or 15th, or somewhere in thers.

Q Of what month?  A. Of October.
Q VWhen did you start to work for the Blackburns? A. The exact

SV —
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date, I wouldn't know, but they checked out, I think it was
Sunday morning or Monday morning, rather of the following day
- = I mentioned.
- Q About October 13th? A. Somewheres in there.
QR You started to work for the Blackburns on the following day or
so? A. Yes. u

Where were the Blackburns living at the time you ocommenced to

Py

13 work fﬁr then? A. Well, at the time I started to work
with them, was in Okalawa, Florida. '

? 3 Near what lake is that?  A. There is a lake there, but I
just can't recall the name. - ’ '

2 Do you recall Lake Weir? ‘ A. That 1s it.

. Q How long did you continue to work for the Blackburns at this

§ lake? A. I will say approximately three weeks,

2 Now during the time you were working for the Blackburns at
Lake Weir, do you recall any visitors the Blackburns had there?
o A. No, sir.

Q3 I will show you this group of photographs and ask ycu if you
can seleoct any photograph of any person who may have visited
the Blackburns at Lake Weir or at the hotel before the Riack-
burns left? A. I am not positive of 1t, but that resembles
the man that went up with us,

What name do you know this man under? A. Summers.

o
s tacm < s S R

‘. Ye.o
Did a Mr. Summers aocompany the Blackburns up to Lake Weir when

L N

R
<£ You have shown me Government's Exhibit 37, Harry Campbell?
Lad




" Do you find any other person in there! - A. No sir. There

you wont with them? A. Yes.
was Juét the four of us there.
Just the four of you.at Lake Weir? A. Yes, sir.

Well, do you find in that group of photographs the pictures of
any person who visited the Blackburns at the E1 Commodore
Hotel? A. I don't find anyone that visited them there.

0f that group of photographs do you find pioctures of any persong
whom you saw in and about the El quqodore Hotel while you were
working there? A. No, sir. . | i

When did you quit working for the Blackburns that you recall?
A. Well, after I said I left the hotel, three weeks after I lef{
the hotel, -- I worked for them three weeks.

If you worked for them about the 13th of October, you returned
back to Miami then after finishing with the work, did you?

A. Yes, |

That would bring you back to M;ami ebout the first part of
November? A, That i8 my recollection.
¥R. SULLIVAN: You mgy'inqui:e.
MR. RRESCH: No questions.

THE COURT: That isa all;

(Witness excused.)
' LRC U




Federal Bureau of Inuestingation

MUnited States Department of Justice

1448 Stendard Building
Cleveland, Ohio

April 16, 1937.

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.
®
Re: PREKID

Dear Sir:

Enclosed herewith is a clipping from the Cleveland
Plain Dealer of April 16, 1937, captioned#U. S. Will Name_
9 lore Xarpis Aids."” The article sets forth that United
States Attorney E. B. Freed of Cleveland and Assistant
Attorney General Brien licllahon were in conference in
Washington, D. C., and that it was decided to seek indict-
ments of nine Toledoens next week on charges of having har-
bored members of the Barker-Karpis gang.

The article concludes with the following:

".iciiahon declined to discuss the govermment's
plans « « « « On the ground that it would serve as
a warning to those involved, but acknowledged the
indictments would be sought."

Very truly yours,
220 & Fanln.. l

Je Pe MacFARIAND, -
Special Agent in Charge.

EJW:LC .
Enc. 1 e o
7=1 - DLy . o
- . 7576~ 13960
“=-+~ ce = Chicago .- D o
Cincinnati . o

E. J. Connelley, Newark, N.J. .
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"|is believed the indictments will be

T would be sought..

CLEVELAND PLAIN DEALER
Cleveland - Ohio

April 16 1937

0.5 WL NED |
NORE AR DS

Indictment of Toledoans as
_Helpers in Hide-Out -
~ Will Be Sought

Indictment of nine Toledoans al- |
leged to have harbored Alvin Karpis, :
co-leader of a Barker-Karpis gang, ||
while Karpis was a fugitive from |
justice, will be asked from a federal |}
grand jury meeting in Toledo next
week, an Associated Press dispatch
from Washington said yesterday.

The decision to place the govern-
ment’s evidence before the grand
jury followed a conference in Wash-
ington between United States Dis-

trict Attorney Emerich B. Freed of|:

Cleveland and Assistant Attorney
General Brien McMahon, chief of the
criminal division.

Karpis {s serving a life sentence
at Alcatraz Federal Prison for the
kidnaping of William A. Hamm, jr.,
wealthy St. Paul brewer, in 19833. It

asked in connection with this case,
which carries a heavier penalty than
mail train robbery.

Karpis and his gang held up and
robbed a mail train at Garrettsville,
O., Nov. 7, 1835, when they got
$46,000. It was in connection with
this crime that Karpis and three of
his gang were later arrested.

Fred Hunter and John Brock, two|.
of the gang, pleaded guilty here

;| week ago before Federal Judge Pau

Jones in connection with the mallf

-|robbery. Hunter was given I5 years
in Leavenworth (Kan.) Federal Pen-

itentiary. Brock is still in County
Jail awaiting sentence.

Two others, Joseph Roscoe, Toledo
underworld character, and John
Zetzer, Port Clinton (O.) marine ga-
rage operator, pleaded guilty to
charges of heing accessories @fter
the fact. Roscoe was given seven
years and Zetzer three.

McMahon declined to discuss the
government’'s plans, > the dispatch
said, on the ground that it would
serve as a warning to those involved,
but acknowledged the indictments

- "
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Form No. 1
THISCASEORIGINATEDAT  CTCTMNIIATI, OHIO idami FILENO. 7.p4 rd
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE l PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE
11401, mo:mA 4/16/37 4/12/37 S. K. NCKEE
TITLE G"\O Jﬁa -LI .... ‘S} CHARACTER OF CASE
- DR. JOSEPH P.' NORAN, with aliases-FUGITIVE, ( KIDHAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICH:
~ 1.0, #1232, e; al. . .= ; e HARBORING OF FUGITIVES; NATICHAL
ESHARD EDR“E BREJER Victim ﬁ_ﬂ_"-- '. FIREARMS ACT. <
_ - Aged parents, sister end family of Grover 31'f~?  ;iu'
SY"°PS'S.? FFACTS nEurrheadﬁyeady reside at 17 S.E. Bth St., ..~ ’
Miami, Fla. Lirs. maude Ximanies, neighbor, ‘
. a‘ole to identify nhotos of Lett and wife -
and states she is positive they have not been
at the Keady home. : .‘f . :
. ((?‘.;," . Ceo
L A
‘., ) " & vk ‘
~N- B FE .
T . N \i; lQ S ,
REFERENCE: Letter fram the Oklahoma City gie‘ld Division‘ 4/'7/37. v
; ) o . ;! - .' . _(,". ’.'_‘. vl f '.._ ”’f- L
e L o S R Ly :
DETALLS: AT NIAMI, FLORIDA S j | f;’

<=7 - Through Ir. W. L. Williams, of the Supérintendent of ie2il's office,

Yiemi Post Office, it was ascertained that carrier F. Dundon serves the

address of 17 S.E., 6th Street, Mizmi. It is to be stated that there is no

such adcéress in the city of iizmi as 175 Z. 6th Street, . .. _ __. ...

Interview with Carrier F. Dundon at his home 1637 S.%. 14th Terrace

reflected that he had served the route on which 17 S.E., 6th Street is located

. for approximately three years and.thet the occupants of these premises have

¥ been residents thereof for a longér period than three years. 1In response to

: questions Carrier Dundon edvised that E Xready end his wife occupy the house
in question, along with numerous other felatives. He advised thet Keady and
his wife are very old people and appeer to be in their 80's and that within
the past year they celebrated their Golden wedding &nniversary, He stated
that Mrs. Zos{betts, a daughter, also lives at this address and that she re-
ceived a commensation check from the Government. He advised further that
Mrs, Betts has two grown daughters‘who live at this address, one of whom 1is
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marrisd and has two smell children, while the otker, whose nane is
Cetherine retts, is single. EKHe steted further that some few roomers
lived at 17 S.E. 6t1 Ztreet but that he could not recall their nemes,
o t ' Neither the true name nor any of the known eliases of
Lett was familiar to Carrier Dundon., Lett's photograph, as well
as that of his wife Lucille Farris, was displayed to him but he could

“; not recognize either as that of a person whom he had seen around the o f

R
'.
-

pre:uses in oues’cion. 4 Pee s b e 3 S :
Reference to the Miami Citv Directory for 1937 reflected
that Edwerdx@eady and wife Loureside at 17 S.E. Gth street. Also listed
at this addrese was krs. Zoe R Betts. . '; B
The writer mede observatlons in the vicinity of 17 S.E. 6th
Street, during the day end on the night of April 12, 1937, but no one ap-
prozimating the descriptions of Milton Lett and his wife was observed.
It is also stated thet no automobiles bearing out of State licenses were
observed, either parked on the immediate premises or in the immedlate
nelghLorhood. . : - ¢ . PR :
Mrs. Maude Ximanies, 23 S,E. 6th Street, which is next door
to the house occupied by Ed Keady and his family, was interviewed. Mrs.
Ximenies advised that she has resided at her present loeation for a~nroxi-
mately four yeers and that the lLeedy fanily were located in their rresent
home when she moved into the neighborhoods She said she has talked with
various members of the feisily and is more or less friendly with them but
would not dassify them as close friends. She stated, however, that she has
ascertained through conversations with other persons in the neighborhood
thet they are an 0ld and well respected femily. She advised that Edward
Keady end his wife are in their 80's and have been praectically invalids °
for years because of their feeble condition. Keady was formerly a car=-
penter and contractor. ' She stated thet a daughter, Mrs. Zoe Eetts, re-
sides at this address and that iirs. Betts has two daughters, namely,
Catherine Betts and ¥rs. Leo Dillard. She stated that the husband of
Mrs. Dillard and their two snall children also reside on. the premzses.

s Mrs. Ximanies steted further that twe young men roomers -
occupy a room in the Keady house and that another man who is middle aged
occupies another room, She said that there are two apartments located in
the house, which 1s a very large structure and that these apartments are
occupied by young merried couples. In response to questions it was ascer-
tained that she has talked in person with all the people who reside at the
Keady houses Mrs., Ximanies was shown photographs of Milton Lett and his
wife and she stated there was no one living in the house who resembkEd these
_ persons 1n any waye _ .- ; .

. < st . .
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In response to further cuestions lirs. limznies stzted that
£d Fesdy and his wife are oricinzlly from some place in Oklahoma and
thot they have = ¢rown son nossibly fifty years of age, who still re-
sijes in Ciklehomes According to her, this son, his wife and a niece
visited in iiami during the summer of 1936+, She also advised that
sometime during the year 1936, the son from Oklahoma was inwvolved in
gome sort of difficulty with the law and spent some time in jail;
that his parents were very worried about him and got in touch with
a locel lawyer about his case., She advised further thezt Bhe has
talked with Lirs. Betts concerning ‘this brother and thet 'rs. Detts
feels very bitterly toward him for the trcuble he has caused their
aged parents. E . : . -

- Mrs. Ximanies stated that she fEels sure from what she
has seen of the Keady femily that they would have nothing to do with

anyone who was operating outside the law; that they have gone through
a 1ot of trouble because of the son who resides in Oklahoma and they

'helped him 1n the past only because he is their son.

‘ : The facts ascertalned through the above investlgation
would indicate that the letter addressed to Grove)Q?eady et 220 E.
Xyler Street, Tulsa, Oklshoma and postmarked Li Floride, April 3,
1907, was from one of his relatives, : S
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Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO FILE NO. 7-5
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE Ro
DENVER, COLORADO 4-15-37 4+13-37 D. C. SPENCER
TmE ‘/ CHARACTER OF CASE
] ﬁGEORGE TIMINEY, with aliases; DR. JOSEFH P, KIDNAPING; OBSTRUCTION OF
MORAN, with aliases - ITIVE, I. 0. f#1232; JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
et al., EDWARD GEORGE”BREMER - Victim . NATIONAL FIREARMS ACT
r?;
SYNOPSIS OF FACTS: A I -
Letter addressed to Miss Dorothy’Keady,? _ . -
230 E. Xyler, Tulsa, Okla., April 2, 1937, [ - _: X .. i Ck
from Box 322, Menitou, Colo., sent by Leona - ;.51;p3' &
/\/ Caulkins of Manitou, neighbor of Miss Keady " [ %11 /0 /N
.during the latter's visit there last summer. 'f;fﬁﬁ}{‘u' C(j
- . it Lg
>

"Lﬁ: f ‘_ - BOC - ' ,

\' " REFERENCE: Letter from the Oklahoma City Field Division to the Miami
Field Division, dated April 7, 1937.

DETAILS:

AT MANITOU, COLORADO:

. George Koenen, clerk in the Manitou Post Office, advised that Box 322 is
issued to Elmer Caulkins, who is a CCC worker, and who lives two houses up
Deerpath Avenue from the Standard Service Station on the highway.

At the Caulkins home Mrs. Elmer caulains and her two younger daughtera were
interviewed and it was ascertained that another dsughter, Leona, age 20,

wrote the letter to Miss Dorothy Keady, whom she met when Miss Keady was in
Manitou last surmer, This was from the early part of July until about August
1l. Dorothy Keady, age about 17, was in Manitou with Mr. and Mrs. Archer, who
had three small children with them. Dorothy was employed to watch the children
at the time. They lived at the next house up the hill, and becams acquainted
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with the Caulkins as neighboras. Dorothy has written that she might
come again this summer, if the Archers come.

¥iss Florence Caulkins, age 18, stated that she was with her sister,
Leona and Dorothy Keady when they were together, and Dorothy had said
that due to the fact that both of her parents are dead, she lives with

"her aunt and uncle at Tulsa, She did not state what this uncle did nor

who he was, However, she did tell the Caulkips girls that Mr. Archer
was an oil man, Dorothy went by the name of/Hetfield while she was in
Menitou, end t0ld the Caulkins' that she used both this name and the

name, Keady. = - o
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H. 8. Bepartment of Justice (

Post Office Box 812
Chicago Illinois

= April 16, 1937

Director
Federal Bureeu of Investigation
washington, D.C.
RE: BREKID

Dear Sir:

% Reference is made to your letter dated 4pril 5,
/1937, relative to a letter dated December 22, 1936,
requesting that the activities of Betty{ﬁracy, former
fiancee of Dr. Joseph PC7Mbran, be checked. ©Please
refer tothe report of Special Agent V, E, Criss, Chicago,
Illinois, dated January 19, 1937.

If further investigation is desired please

advise.

Very truly yours,
VEC:FB D. M. LADD “* & O
7-82 . Special Agent in Charge

cc Cincinnati

&
INDEX..D.

RECORDED 7;&’75 | /37 L3
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REPORT MADE AT |

Indianepolis, Indiana 4+-16-37

DATE WHEN MADE

PERIOD FOR
WHICH MADE

4/13,16/3

REPORT MADE BY

W, A, MURPHY VLD

TITLE {)

FUGITIVE, 1.0, 1232, et al; .
EDWARD GEORG%JBRDMER, Victim,

0
GEORGE TIIMINZY; DR. JOSEPH P, MORAN, l’ith alias,

CHARACTER OF CASE

KIDNAPING; OBSTRUCTION CF JUSTIC
HARBORING OF FUGITIVES;
NATIONAL FIREARVS ACT.

7 *
e s
SYNOPSIS OF FACTS:

RO 2

Details:
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R R - . , IR
~ Fred Puckett and Earlyﬁandolph, Muncie, Inde,: .-
identified photographs of Turk-Srennan and . P
Joe/White, whom they well knew %o be distinct
individuals, thus disproving supposition of
Charles ™0ne Arm Wolf™ tkhet they might be one
and the seme person, Were unable to give
present whereabouts of Turk Brejnen and did ,
not know Benson(Groves., Randolph, former Muncie
Chief of Police, believes Nellig¢/Brown, 520 E,
New York St., Indianapolis,’lnd., a former fence
of the Chepman mob, may know where Turk may be
located, and he vill attempt to procure informa-
tion concerning him from her, Petg/Barlow re-
cognized photograph of Joe White, but did not
know Brennan or Groves,

ORI

- RUC -

Letter to Cleveland office dated 2-12=37; letter
from Cleveland to Indianapolis office deted 3-30«37;
reports of Special Agent Eugene X, Humphrey, Indian-
apolis, Indiana, 3-27-37 and 4-8-37.

r.
...

v v .

At Muncigh_Indiana

Sheritf Fred ' Puckett of Delaware county, former Chief -

, ot Detectivos of the Muncio Police Department, who apprehended
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Chepmen in 1924, when furnished with a photograph of Turk Brennan re-
ceived from the Cleveland office with reference letter dated March 30,
1937, and a photograph of Joe White obtained at the Indiana State Bureau
of Criminal Identification, immediately identified them as separate and
distinet individuals, whom he well knew through his investigation of the
Chapman mob's activities in .iuncie and elsewhere as pointed out in the
Teference letter of the Indianapolis office dated February 12, 1937, He
intimated that he thought "One Arm Wolf"™ was well acquainted with "Big
Turk™ As Bremnan was known to him, dbut for some reason was attempting to
conceal his affiliation with Brennan by saying that he thought Joe White .
end Turk Brennan were identical, luckett related that he had been unable -
- Yo obtain any information as to the present whereabouts of Turk Brennan

or Benson Groves, but in the event that he d4id, he would immediately notify
the Indianapolis office.

Agent interviewed Earl Randolph, former Chief of Police, Muncie
Police Vepartment during the Chapman activity, who is now head of the fac-
tory police at the Warner Gear plant #3., He observed the photographs of
Brennan and White, referred to above, and immediately identified them as
being distinct and well known members of the Chapman erowd, He stated that
he has not seen or heard of Turk Brennan since 1933, at which time a re-
porter on the Chicego American informed him that Turk and his brother Phil
were running a gambling joint in Flint, Michigan, He could not recall the
name of this reporter., Randolph, when questioned as to possible contacts
or associates of Srennan, advised that he believed Nellie Brown, 520 East
New York Street, indianspolis, Indiana, a former fence of the Chapman crowd,
might know where Turk Brepnan is at the present time as he thinks she has
maintained her connection with the remaining members of the mod through her
operation of & rooming house at this address which is frequented by persons
with criminal tendencies,

. : Mr, Bandolph advised egainst a direct contact with her by a

_ Bureau agent, stating that she was very close mouthed and would undoubtedly

. refuse to disclose any information in this regard which she might possess
if she knew she was being questioned by & law enforcement officer, He -
further mentioned that since he resigned from the iuncie Department he has
frequently visited Nellie Brown's place with a group of his male friends
and she has always provided them witkh a rather lively "party". On oc-
casion she has mentioned to him casually same of her activities and con-
tects with the members of the o0ld crowd, For this reeson he believes that
he may be able in the neer future to get in touch with her and obtain per-
tinent information as to the present whereabouts of Turk Brennan, Randolph
did not identify the photograph of Benson Groves as that of anyone he had
evermd any contact with and could give no information whatever concerning
 him, - He assured the reporting agent that in the event he procured any data
on Turk Brennan or benson Groves he would imrediately notify the frdianapolies
office, the address and telephone number of which was left with him,

. ek e e el . ™

e



Pete Barlow, proprietor of Barlow's Beer Tavern, 501 South
Mulberry Street, identified the photograph of Joe White, and advised
that he was well acquainted with him, He recalled White having been
nicknemed Turk by the Chapman crowd in Muncie and mentioned that his
preseat wife, Lucille Barlow, was formerly Joe White's wife., Barlow
did not identify the photographs of Turk Brennan and Benson Groves
- as-those of persons he had been in contect with, and he stated that he
. - -  was positive that his wife, who was not available for interview, had
, no information whatever concerning these 1nd1v1duale as he bad never
- heard her mention their nemes. :
Lo 5 Inqpiry was made or Puckett Randolph and Barlow regarding the
) present whereabouts of Kirby Davis, formerly of Muncie, Indiana, who
is mentioned in the reference report of Agent Humphrey dated at Indian-
apolis March 27, 1937, as being an associate of Joe White, but nega-
tive 1nronnation was obtained. v

Mrs. Ray Davis, 818 North.Mulberry Street, eieter-in-lav of

, Kirbyfsavis. advised that she and her husband last knew definitely that
Kirby was residing in Chicago, Illinois, during the summer of 1936 and
the fall at an address known to Orey Davis, a brother who lives at 900
North LaSalle on the first floor and has a telephone Lincoln 2154, At
that time Kirby was engaged in selling vacuum cleaners for amn unknown

: . concern, Since Kirby Davis is indicated as being a contact of Joe White
' but not of Turk Brennan, the matter of ascertaining his present wheree

abouts is being left to the discretion of the Cleveland office,

AR e s e i .. B R R - TN e Lt N B . s B - « - - ol

e

At Indianspolis, Indiana

On April 16, 1930, a routing slip was received from the CIeveland
office advising that "Turk Brennan was in custody in New Jersey"and fur-
ther advising that leads in the Indlanapolia Division territory seeking
to locate him may be disregarded. P
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THiscaseoriGINATEDAT Cincinnati . FiLENO. T=30
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY T
WHICH MADE
| . Ste Paul, Minn, 4-15-37 4-9-37 E. H, Williams
TmE (o ' ' O _ ) CHARACTER OF CASE T
1+ GEORGE TIMINEY; DR, JOSEPE P, MORAN, S KIDNAPING; OBSTRUCTIOﬁ OF
with aliases, Fugitive, I,0., 1232; etaly --.- - .| JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
EDVYARD GEORGE('BRHKER Victim. A RATIONAL FIREARMS ACT.
.SYNoPs|s OF FACTS: Letter from Unrbed states Attomey, St. Paul Mln.n., ’

dated 4-8-36 advises pending indictments in the == (.
Hamm and Bremer cases were stricken from Court cale"
endar on motion of United States Attorney,and the Lo
Clerk of the U, Se District Court ordered to hold (
them in her office until further orders, -

,"

| i B
REFERENCE: - Report of Special Agent B. N. Kotesteen, St, Paul,

LR

~ dated 5-17-37. . S .
DEMAILS: |

B LN IV

On April 9, 1937, a letter was received by the St, Paul Divisiam
from Hon, George F, Sullivan, United States Attorney, dated April 8, 1937, advis-
ing that the pending indictments in the Hamm and Bremer cases_which have appeared
on the calendar from time to time, were on the motion of the United States Attor-
ney stricken from the c¢alendar by the Court, and the Court further ordered and
directed the Clerk to withhold such indictments in her office unti] further order
of the Court, By this procedure the indictments still remain alive and are with-
held in the Clerk's Office without any disposition,

UNDEVELOPED LEAD: e f'.f‘ |

ST, PAUL FFICE R B
June 1, 1957, will contact the United States Attorney as to what
action has been taken by the Attorney General relative to aquashing the mdiot-
ments outsta.nding or the further prosecutive aotion contemplated. S
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) g WHICH MADE |
- _Atlanta, Georgziae 4-16-37 | 4-12-37 W _E. OVERSTREET,

4 TH;E L. . .. . ... .. . | CHARACTER OF CASE . .
GEORGE %mm; DR. JOSEPH P.anmm. with KIDNAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICEj
-aliases, FUCITIVE, I. O, #1232; HARBORING; OF FUC-ITIVES NATIONAL
EDWARD GEORGE“BREMER - VICTIMe - = = - "~ FIREARMS ACT. -

i . B . o . ;"
W v I o e -

SYNOPSIS OF FACTS:Ben:i.i. roves spent several months at the homé ot

Oe Dof Fountain, Twiggs County, Georgia, after his
reledse from the United States Penitentiary, Atlanta,
N Georgia. I o i o
. . . ) . o e -i'\“
_ o . Pe - K 4 {C? ‘ .
REFERENCE: Cleveland Division letters dated October - 10. 1936 and January 6,
S 1937; Atlanta Division letter dated October 17, 1936; report of
¢ . Special Agent L. Co Taylor, Atlanta, February 10, 1937. S S
p 2 K v S S
DETATLS: =~ This investigation was made > oy Special Agent ¥ ‘n. Es‘pe(‘hnd fhe
N . writer' . . : /’Jg\{t\ Q‘C;) .

Mr. Sam Kitchin, Sheriff or TWiggs Co nty, Jerfersonville, Georgia,
informed that the criminal connections of ldrs. O. D.(E%untain consist in her close
association with bootlegsers in the viecinitye He said that her husband, Obe D,
Fountain, before his death following a rattlesnake bite last September, had been
engaged in bootlezgzing for a number of years, and had served sentences for his boot-
legging activities, A photograph of Benson Groves was displayed to the Sheriff and
he asserted he had seen Groves at Jeffersonville but he could not place his connec=-
tions or the time he saw him. Continuing, with reference to Mrs., Fountain, he said
that she lives about a half mile from a back country road that runs between Jeffersons
ville and Gordon, Georgis, the house being located near the Twiggs and VWilkinson
County line about six miles from Jeffersonville and nine miles from Gordon. He said
the home of Obe Fountaints widow is situated in Twiggs County at the edge and between
two swamps in a vicinity known as the Fountain settlement, and that any of the ’
Fountains and almost anyone else in that vicinity would harbor any kind of criminale
As to Mrs, Fountain, he stated her husband always made his living bootlegging corn
whiskey and that no doubt k Fountin is carrying on the same occupation for a live=
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lihood.

Sheriff Kitchin said that he would be glad to go into the
Fountain community unsuspectingly in the near future and pick up Groves,
if he is in there. He said that he believed he could find out, through
= . informants, whether Groves is hiding out in that settlement or one of
-" 7 the adjacent swamps, where it would be possible for him to have employ=
“ment at some whiskey stille He suggested that Agents give him an
opportunity to effect am apprehension in this manner and that Agents not
disclose their identity to Mrs., Fountain in the investigation at her
home, inasmuch as to do so would undoubtedly result in "flushing" Grovese
Mr. Kitchin requested a photograph of Groves, and the Cleveland Division
. 18 being requested to furnish the Atlanta Division with one of Groves®
photographs for the use of Sheriff Kitchine o -

Je He Cannon, Deputy Sheriff, Jeffersonville, Georgia, upon
interview, furnished the same information with reference to Mrse O¢ Do
Pountain and others in the Fountain settlement, as that furnished by.
Sheriff Kitchine He stated he had seen some one resembling Groves in the -

. vicinity, picking out the photograph of Groves from four others displayed

" to him by Agents, but he could not recall anything about the chance meet-
ing of Groves which would assist in locating him, Mr. Cannon, whose con=-
nection with the local Sheriff's Office, is not known to Mrs, Fountain,
acting as a guide, accompanied the Agents to the Fountain home,

In approaching the Fountain home, after turning off the Jeffer-
sonville~Gordon Road toward the Fountain home, a surveillance was made of
the immediate premises outside the house by Agents and Mre Cannon, with ~
negative results, The Agents car was parked in such a position with re-
spect to the front door of the Fountain house that Kr. Cannon was not
visible to the occupantse The writer asked for Mr. Grayson when a girl

- about eighteen or twenty years of age answered the front door at krse ,
‘Fountain's homes The girl replied that he was not there, and upon being
questioned as to his whereabouts stated she would call Mrs, Fountain to
the door to talk to Agentse Mrw,. 'ountain was interviewed under a pre-
texts She stated she had not seen)Grayson in several months, She admitted
on being asked leading questions tﬁat Grayson came to her home after his
release from the Penitentiary in 1935 and was there for three or four months,
She claimed, however, that he left shortly before Obe\?ountain dieds 1In
answer to a question whether he died last September. she replied he did.
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In a letter from the Atlanta Division to the Cleveland Division
dated October B, 1936, it is noted that Grayson or Groves may have been
discharged from the United States Northeastern Penitentiary, Lewisburg,
Pennsylvania, with good time allowance, on March 17, 1935, 1In reference
letter of October 17, 1936, it will be noted that information was received
that Os Ds Fountain died in the Fall of the previous year upon being
bitten by & rattlesnakes It is believed that in stating the time of Os De
Fountain's death, Sheriff Kitchin and Mrs, Fountain had reference to -

. September, 1935, and not September, 1936¢ She was difficult to interview
, under a pretext as she gave information reluctantly and Agents did not .
" desire to disclose their identity at this time, for the reason that it was

believed to do so might result in her advising Groves, if she is in communie

cation with him. to etay uway from the vicinityo

: The pretext used was that Agents were representatives of the
Northwestern Mutual Insurance Company, the writer introducing Agent Espey
as the General Auditor for the company, inasmuch as Agent previously inters .
viewed Nrs, Fountain under the same pretexte On the occasion of the pre-
vious interview, it will be noted in reference letter of October 17, 1936,

_ that Mrs, Fountain stated she did not know anyone named Grayson or Groves.

The writer, continuing the pretext, advised Mrs. Fountain that an insurance
legacy had been left to be divided equally between Groves and his wife, and
that in attempting to find Groves to settle the legacy it was noted in the
correspondence record pertaining to him at the United States Penitentiary
that he had corresponded with her, Mrse Fountain, as his wife. It was after
this information had been conveyed to her that Mrs, Fountain admitted that
Groves had written to her from a Penitentiary and had come to her house amd
associated with her husband after his release from the Penitentiarye She
denied that she was ever married to Groves and said the only one she had ever
been married to was Oe De Fountaine She requested the Agents to furnish her
with an address at which she might communicate with them should she obtain
any information concerning Groves®' whereaboutse She was told that Agents
bhad other similar work for the Insurance Company which would keep them in
the territory for about two months and that she might communicate with them
by addressing a letter to J. M. Hall, General Delivery, Macon, Georgia, and
a memorandum of this information was left with bher, Arrangements will be
made t0o receive any euch communications at the General Delivery window et

Macono = = - - - Tl A

Mre. Fannie Moore, Postmaster, Jefrersonville, Georgia, advised

- thet Mrs, Oe¢ De Fountain receives her mail over a rural route trom the Gordon,

Georgia Post Officee “w ot N -
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Mre Fo S¢ English, Postmaster, Gordon, Georgia, upon interview,
informed that Will W, Brooks, rural mail carrier, delivers the mail to
Mrs, Oe¢ De Fountain, and thet Brooks was raised in the vicinity of the
Fountains and knows the settlement and its inhabitantse Kre. English said

- bhe had been interviewed about two weeks ago by a Department of Justice

man who had left a circular end that Mre Brooks, the mail carrier, was on
the lookout for such a man at Mrse Oe D¢ Fountain's home, Mre English
then walked over to the safe and got out Post Office Department circular
pertaining to their case #99941-D, and handed it to Agent, asking if that
was the man Agent was looking fore The circular proved to be one pertain-
ing to Benson Groves and was in connection with the Garrettsville, Ohio,

- mail train rodberye Mr, English stated that since the circular was left

about two weeks ago, Mrs. Fountain had received only one letter and that
Mr. Brooks informed it was from some one known to him, who had formerly
resided in the same settlement, Nr. Brooks was not present at this time,
and Mre. English was advised that inasmuch as Mre. Brooks is already on the
watch for mail going to Mrs. Fountain and for some one answering to Groves*
dexcription at the Fountain home, it would not be necessary to again inter-
view Mre Brooks at this time. Mr. English offered any assistance that he

"may be able to render in the. future, From the description furnished of the

man who visited Mre English two weeks ago, and from the fact that a Post
Office circular was left, it was evident Mr. English in all probability ‘
was interviewed by Post Office Inspector Stone. T

From the admissions made by Nrse Fountain it appears possible
that Groves used her home as a hide~-out both before and after the Garretts- _
ville, Ohio majl train robbery on November 7, 1935, and in order that thia
may be determined, the exact time of Oe De Fountain's death will be
ascertained during subsequent investigation at Jeffersonville, Georgia, as
Mrse, Fountain may be guilty of harboring Groves with knowledge of his crime
at Garrettsville, Ohio, and also his erime of harboring subjects of this
investigation. Her knowledge of his crimes may be imputed to the fact that -
she at first denied knowing Groves,

UNDEVELOPED LEADS:

The CLEVELAND FIELD DIVISION at CIeveland. Ohio, will obtain from

the files of this case one of the photographs of Benson Groves and forward

the same to the Atlanta Field Division in order that the same may be supplied
to Sheriff Sam Kitchin, J’effersonville. Georgia, for his _use in seeking the
location of Groves. ',‘ i o 7
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The ATLANTA FIELD DIVISION at Jeffersomnville, Georgia, will
upon receipt of the photograph of Groves from the Cleveland Division,
furnish the same to Sheriff Sam Kitchin, in accordance with his request.
will maintain contact with Sheriff Kitchin for any information he may
have developed pertaining to the whereabouts or apprehension of Groves.
Will ascertain from Sheriff Kitchin or other source the exact date of

0. D. Fountain's death. = a.q,.‘, fm.w
ER - 13 't oo T - S
Moo . At Gordon, Georgia, will make such 1nvestigation at the
K Fountain home as may be deened appropr1ate, in an endeavor to locate

Groves.
At Macon. Georgia. will contact the General Delivery window
ror any mail from Mrs. Fountain to J. M. Hall, the name given Nrs.
Fountain by Agent, under pretext,
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JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR : 2
EAT:CCV fnati
' Federal Bureau of Investigation

United States Drepartiment of Justice

-
4 |
MWashington, B. C. d
April 16, 1927. //

MENMOZINDUM FOR THE DIRECTOR

Time - 11:15 A.M.

Re: Joe‘Adams, et al

In accordance with your previous authorizetion, I telephoned SAC
Stein st the Oklehomz City, and outlined to hin vhst we zre doing
in connection with trying to strengthen the case egainst Joe Adans
and others in Florida. I told iir. Stein our informetion was that
he got along very well with Kerpis, and that accordingly, we wanted
hinm to meet Supervisor McIntire in San Francisco &t _a given date
ané accompany him to Alcatraz for an interview with“Karpis.

TN
I explsined to Mr. Stein that Mr. McIntire has somg}giher work
to do before going to Alcatraz, and that accordingly, Mr. McIntire
would cell hin from Kansas City in due course, sdvise vhat tine
he, HeIntire, expects to be in San Francisco, so that they can
meet there at a designated date and proceed together to Alcatraz

to interview Karpis.

Mr. Stein said that he wowld errange his work so thet hie wold be
in a position to leave upon receiving the cell from Y¥r. McIntire from

Kansas Citye.

Resgectfully,

E. A. T Pl L]

e =800 - 13947

N
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April 17, 1937
KRM:LL

- - 7-576

8necial Agent in Charge, -
Charlotte, North Carolina, -

’\{ a Ret BREKID
Deer 8irs | L

Pleaso be advised that .Tosephm and Benry Duke
~7Rendall will be tried at Miemi, Floride, on June 7, 1937, on

the charge of heving herbored Alviz(‘Karpia at that point,

Bubpoenas h&ve been issued, calling for the anpearanca
at Miszi on May 31, 1937, of Mr. and "Mrs. L. E- Gray. The last
mown addreasea of either of these persons was in cscre of
J. B Gray, Statesville, North Ceroline, or in czre of Knott
Hotels, New York, New York.

N It is desired thet imnedistely upon the receipt of this
' letter, you communicate with the United States Harshal and offer
hinm every service in loceting and serving the subpoenes in question,

. e — O T Y

T .| In the event that neither Nr. Gray nor Mrs. Gray is located at

CrpTteen Statesville, North Carolina, you &re instructed to commnicete

b s Brmme o - this information, without delay, to the New York City Field

e ciogn... .. - Divislon, with the reguest that that division mske efforts to

bose. comer o locate the said parties through the Knott Hotels,

37 DoneoF ceeeen o

f o Fgma ooee For your informetion, it should be stated it is the

{ - pezcen... . Buresu's understanding that Mr. and Mrs, L, E, Grey ere now
.Cten ... 8eparated as a result of mutusl differences. It is believed,

£t .o . hOwWevVer, that Mrs. Grey, whose given neme is Agnea, uy be
Jamemh ¢ locﬂted through lr. Il. Eo ora’.
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FEDERAL BUREAU OF lNVESTlGATlON’“

Form No. 1

THIS CASE ORIGINATED AT Cincinnati, Ohio

L]

FILENO. 7=]1]1 MS

" | REPORT MADE AT

Buffalo, N.Y.

DATE WHEN MADE PERIODFOR = REPORT MADE BY -
. WHICH MADE .
4/16/37 4/7/37 | J. W. WARNES

I. O, #1232; .

(4 — - .
TME  GEORGE Tnmm& T | cramacremorcase  KTDNAPING;
- DR. JOSEPH P, MORAN, with aliases « FUGITIVE, OBSTRUCTION OF JUSTICE;

o , HARBORING OF FUGITIVES;

oY

SYNOPSIS OF FACTS: -

| REFERENCE:
‘, . ‘ i ,”'

L N oL r,

. i
e

r EDVWARD GEORGE™BREMER - VICTIM.

" H. A. McKEE, SAles Personnel Division,

Remington Rand Inc., Buffalo, N.Y. states
that Mr. He Se¢ Walcott, Harder Mfg. Cos, -
Sturgis, Mich.; Dean Babbitt, President,
Senatone Co., New York City; and G.F. Hawes’
of Barrington Association, New York City,
were formerly connected with the Safe
Cabinet Co., Washington, D.C. and because
of their positions since the Safe Cabinet
Co, was taken over by Remington Rand Inc.,
many former employees have contacted them
for the purpose of securing employment.
Personnel records of Remington Rand Ince

 show George G. Rorke was employed by the

Safe Cabinet Co. from 1919 to 1923 and was
a 32nd degree Scottish rite Mason of
Washington, D.Cos during 1919. -

v : y
Report of Special Agent He C. Leslie, =~
New York City, 3/19/37. . .. =
. I R :“'g . .

AT BUFFAIO, NoYo

@ e

NATIONAL FIREARMS ACT.

Agen:t‘ interviewed Mr. H. Ajlﬂoxee , Sales Statistician,

B R‘emington Rand Inc., 465 Washington Street regaiding George G.,.-?lorke.
: TN

.| aPPROVED AND
FOPWARDED: - n j K

SPECJAL AGENT . DO NOT WRITE IN THESE SPACES
IN CHARGE

/ 15 CQFIES OF THIS REPORT " y
: au
2 Cincinnati APR 19AM. R
2 New Y _rk ﬁ-_s. %
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#7-11

Mr. McKee stated he does not recall Rorke as ever having been employed
by Remington Rend Inc. since that corporation took over the Safe Cabinet
- Coe in 1926. He stated, however, that a Mr. H. S. Welcott, was formerly .
- connected with the Safe Cabinet Co. of Washington, D, C., and is the
person who discharged Mr;, Rorke from the employment of that company,
He stated that he believes a number of employees of the Safe Cabinet .
Coe have contacted Mr. Walcott in recent years with a view to securing
employment with the company with which Mr, Walcott is now employed,
and it is therefore possible Mr. Walcott may have some information
~ concerning Mr. Rorkes He stated that Mr. H. S. Walcott is now employed
with the Harder Manufacturing Company as salesmanager and this ‘
company is located at Sturgis, Michigane. : : -

Mr. McKee further stated that Mr. Dean Babbitt,
who is President of the Senatone Company of New York City, may know of
George G. Rorke, inasmuch as Mr. Babbitt was saleamanager of the
Safe Cabinet Co, when Rorke was hired by that company in 1919, and it
may be that Rorke has since contacted Mr. Babbitt with a view to securing
employments T . 4 o : o

oo , Mre McKee also mentioned the name of Mre G. Re
Hawes as another person who would probably be in a position to have
information concerning Mr. Rorke inasmuch as he knows that a number of
former employees of the Safe Cabinet Coe have contacted Mr. Hawes
to secure employment, He stated thet Mr. Hewes, he is quite sure, is
now with Barrington Associates, Daily News Building, located on 42nd
Street in New York City. He stated Mr, Hawes was very close to all
of the employes of the Safe Cabinet Co.

~

: : v Mr., McKee turned over the personnel records
relating to George G. Rorke and from an examination of them agent
attained the following informatiom: . -

o George G. Rorke at the time of making application
for employment with the Safe Cabinet Co. of Washington, D. C, was
living at 3420 - 16th Street, NW, Washington, D. C. He was 5'10"
tallj weight 155 1lbs,; and was born at Mershall, Mo.; was married
and his wife and mother were his dependents at that time, In his
application Rorke stated he attended the public schools in New York‘
City from 1897 to 1905; Crown Point High School, Crown Point, Ind.
from 1905 to 1907 and Georgetown University, apperently at Washington,
“from 1911 to 1914, graduating from the latter mentioned institution

PR T



#F7-11

after having studied law and specielizing in patent law. He stated he
+took a course with the American Institute of Banking of Richmond, Vae
and was a member of the University Club of Washington, D. C. Rorke
stated he belonged to the Businessmen's Club of Richmond, Va.;

- Phi Alpha Delta, National Fraternity, and was a 32nd degree Scottish
Rite Mason- Shrine, Washington, D, C. He stated he formerly was a
Marhsall of the Phi Alpha Delta Fraternity., He claimed he had personal
property valued at $6000,00, kind or desoription not stated, and carried
$10,000. in insurance, but did not give the names of the insurance
companiess R ~ : -
: Rorke further stated he had been employed with the
United Stetes Shipping Board, being located aboard prior to October
1919; L., Co Smith and Bros., Washington, D, C. and Richmond, Va. as
salesmanager. There were letters of recommendation addressed to

Mr. Babbitt referred to above, then of the Safe Cebinet Co.; from .
Robert LeFever, Purchasing Agent, U, Se Shipping Board; a Re Re

Burklin of the War Finance Corporation; S. J. Gonthers of the Department
of Labor; a Robert Watson, Department of Labor and Mr. William
Turkenton, Chairman of the General Supply Committee, Washington, D.Ce
All of these letters were dated in November 1917, Of these persons
all stated they knew applicant well and recommended him highly for the
position.

: Mr. McKee referred to above, stated their records
do not show for certain whether Rorke was under bond while employed
with the Safe Cabinet Co., but at that time, that is from 1919 to 1923,
which was the period during which Rorke was employed, the Safe 7
Cabinet Co. was insuring with the Massachusetts Bonding and Insurance

Companye -

Agent contacted Mr. B, E. Axtell, Secretary of the
Masonic Relief Association of Buffalo and he advised that a Mr. Reed is
Secretary General of the Masons at Washington, D. C. and that Mre
John Cowles is Grapd Chancellor. Mr. Axtell stated both of these
jndividuals can be located at the House of the Temple located on 16th
Street in Washington, and that Washington, Ds Ce is the general
headquarters of the southern territory of the Masonse He said that the
records relating to Rorke's affiliation with the Masons probably would
be located theres JC A Y. - B :
T A photostatic copy of a photograph of George Ge
Rorke was obtained from Mr. McKee, mentionsd above, and is transmitted
herewith to the office of origin for such assistence as it may be
in the investigations It should be noted that this photograph was

taken about 18 years ago.

e
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THE DETROIT FIELD DIVISION

AT STURGIS, MICHIGAN should 1nterview mr. H. s.

. Walcott, who is>employed with the Harder Manufacturing Co. as

Sales Mansger. Mr. Walcott formerly was connected with the Safeb
Cebinet Coe at Washington, D, C., and it is believed Rorke may have
contacted Mr, Walcott since 1923 for the purpose of securing employment.

' THE NEW YORK me DIVISION

AT NEW YORK CITY should interview Mr. Dean Babbitt,
President of the Senatone Co,., and Mr. G. R. Hawes of Barrington
Associates, Daily News Building, 42nd Street, Both of these individuals
formerly were connected with the Safe Cabinet Co., Washington, D.C.,
and Mr, McKee of Remington Rand Inc. of Buffalo believes that they
may have been contacted by George G. Rorke in recent years.

THE WASHINGTON FIELD DIVISION , ... . o

AT WASHINGTON, D. C. should contact Mr. Reed,
Secretary-General and Mr. John Cowles, Grand Chancellor of the Masons,
House of the Temple Building, for the purpose of securing all ..
information of value which would eid in locating Rorke, It will be
noted that Rorke is a 32nd degree Mason.
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* April 17, 1937
KRM:LL - B
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8pecisal Agent in charge, o _
New IOrk' New York. S -

h

O
’ Ret BREKID
Dear Birs

, This will advise you that ’oaeph H.tld&ns and Heary Duke
fRandell will be tried et Miami, Florids, on June 7, 1937, on the
charge of having harbored Alvin Karpis at that point,

A sudbpoena duces tecum has been issued for the appearance
at Niami on June 7, 1937, of Mr, J, C)\ Willever, First Vice-
President, Western Union Telegraph Compeny, 60 Hudson Street,

New York, New York., The subpoena demands that he bring with him
originals or copies or regular tissue copies of the messeges
,transnittod between Netheniel {Heller in Hevane, Cube, and Joe -
Adamn in Miemi, Florida, end also of mesacge transmitted between
"Joe Adems in Miami, Florida, end Natheniel Heller in Hevana, Cuba,
szid nessages signed by Heller end directed to Joe Adams at the '
| E1 Comodoro Hotel, Miami, under dates of October 16 and 18, 1934,
. . and November 2, 1934, respectively, and message received by Heller
~ . from Adems under date of October 25, 1934, sald messages reading

. i a8 followss .

s0CT 16/34 ‘: 23 1.83

2 LC JOE ADAMS ~
31 FL COMODORO HOTEL
o MIAMI FLA

4,, sitigy .

L V=N

'BE!D)ESPARTIEIPECTTOG’J!EO'DIHAVE!&

APRzszfum u@ﬁ%j-ﬁ 7é : !‘)?70

HOTEL PARKVIEW ..
.;.,,'_;:‘_“ GASB.-.,“, . ;‘ (3
HOTEL PARKVIEW HAVANA, CUBA.® [




Aoril 17, 1937

0.85

25 2,44

2,68

DID AEIO‘C! ooux OVER U‘ HOT WHEN LBST’EB D&EDIATEL!

SAC, NYC -2~
%1934/0CT 18th/ 10
S 10 anus -
| ~ FL COMODORD m
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- CAN KILLIE COME ro-sonaov
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HOTEL PARKVIEW mwu.cmn'
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LC MR | e
PARKVIEW HOTEL HAVANA CUBA
RYAN ARRIVES THURSDAY PLANE
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L U193 MY 2 B 8 16 17
JULL RATE R
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COKMODORE HOTEL, -
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SAC, NYC «3- April 17, 1937

. For your Mormation, 1t should be steted thet the originals
md tissue coples of the ebove mentioned messages have been located
in the office of Mr, Gecrge W, Carey, Manager of thefWestern Union
Ceblegrem Company, Hevens, Cuba, Mr, Carey has informed, however, -
thet it will be advisable to mcke request for the production of

these messsges upon Mr, J, C, Willever, who will instruct the

Havana office of the sald company to designete someone to produce

the messsges, Mr, Carey has informed that if this procedure is
followed, he will designete hls commercial representstive, Mr, .

Primitivo ArnestoX?odrigues to produce the messages in court,

A subpoena has likewise deen issued for the appesrance at
M{anl, Florids, on ¥ey 31, 937, of George A.|Wilson, whose correct
naze 1s said to de George A.\ Wessells, This individuszl was formerly
employed et the El COmodoro ‘Botel, Mismi, Florida, and it has been
learned that he cen be loceted through John Art.hur Yessells, of
Peekskul, New York,

There bas also been 1ssued a subooena calling for the
appearance on May 31, 1937, at Miami, Florida, of Andrew;Gurente,
I wish to invite your psrticular ettention to the extreme im-
portence of locsting and serving a subpoena upon Gurente, You
shou 1d have reference to the report of 8pecial Agent in Charge
J. H, Banson, deted at New York City, August 26, 1935, wherein 1t
is shown that Gurente volunterily sppesred at the New York office
and furnished a statezent of great materlsl bearing upon the _
succegsful prosecution of this matter, You will also note by re-
viewing your files thet an extonsive inveatigation wes instituted in -
an effort to agzin locate Gurante sfter he had furnished this state-
ment, which investigation was unasuccessful and shich was finally
terainated by virtue of the fact that former Speciel Assistent to
the Attorney General Walter L, Barlow stated he would not use
Gurante es a witness in this matter. The case has now been assigned,
however, to Mr, Charles Carr, Special Assistent to the Attorney -
General, who insists upon using the testimony of Gurente, For thie
reason, every effort should be made by you to locate Gurante, ,
The files disclose that he may be located through his brother,
Albert Gurante, at Apartment No., 1, 2808 35th Street, Astoris,
Long Ials_nd, NHew !ork. _ _



SAC, WIC -4- April 17, 1937

T Your atteantion is &lso directed to & letter of the Buresu
to the Charlotte Fiald Division, dated April 17, 1937, e copy of
which has been forszerded to your orfice, calling for the location
ot Hr. end Mrs, L, E.‘Gr&y. : X S 3

: Iamediately upon the recalpt of this lctter, it is my
desire that you communicate with the appropriste United States
Marshal and render him every assisteznce in loceting and arrenging
for the service of the said subpoenas upon the above mentioned

individuels,
Very truly yours,
John Edgar Hoover,
Direc tor,
cc - Miami

c¢ - Mr, Connelley, Cincinnati
¢c -~ Cincinnati




